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Sēde sasaukta 2025. gada 29. maijā plkst. 9  

Sēde atklāta 2025. gada 29. maijā plkst. 9.02 

 

Sēdi vada domes priekšsēdētāja vietnieks Aivars Mačeks 

 

Sēdē piedalās 18 Bauskas novada domes deputāti 

domes priekšsēdētāja vietnieks Aivars Mačeks, deputāts Raitis Ābelnieks, deputāte Laine 

Baha, deputāts Bruno Bahs, deputāts Mārtiņš Cimermanis, deputāts Voldemārs Čačs, 

deputāts Vilnis Gailums, deputāts Arnolds Jātnieks, deputāts Guntis Kalniņš, deputāts 

Jānis Kalniņš, deputāts Juris Krievs, deputāte Solveiga Lineja, deputāts Mārtiņš Mediņš, 

deputāts Rihards Melgailis, deputāte Inita Nagņibeda, deputāte Ināra Pētersone, deputāte 

Līga Rimševica, deputāts Jānis Siugalis 

 

Sēdē nepiedalās: 

domes priekšsēdētājs Aivars Okmanis-darbnespējas dēļ 

 

Sēdē piedalās: 

pašvaldības izpilddirektors Ivars Romānovs, Ekonomikas un finanšu departamenta vadītāja 

Indra Latviete, Ekonomikas un finanšu nodaļas vadītāja Ilona Spurķe, Ekonomikas un finanšu 

nodaļas vadītājas vietniece Sarmīte Oļehnoviča, Juridiskās nodaļas novadītāja Evita 

Grigorjeva, Attīstības un plānošanas nodaļas vadītāja Ilze Tijone, vecākā projektu vadītāja 

Jolanta Kalinka, juriste Monika Paula Šovgeņuka, ekonomisti Zaiga Kārkliņa, Māra 

Dēliņa-Kalniņa, Māris Vitrups, Gita Skribāne, Ineta Janoviča, Marija Abramčika, Sociālā 

dienesta vadītājas vietnieces Zane Kuka un Ina Jankeviča, Bauskas 2. vidusskolas direktore 

Vera Grigorjeva, Vecumnieku Mūzikas un mākslas skolas direktore Iveta Lavrinoviča, 

Izglītības, kultūras, sporta un sabiedrības labklājības departamenta vadītāja Aija Spriņķe, Sporta 

un veselības nodaļas vadītājs Lauris Ziemiņš, teritorijas plānotāja Dace Platonova, SIA “Grupa 

93” projektu vadītāja Līga Ozoliņa, Attīstības un būvniecības departamenta vadītājs Mārtiņš 

Veinbergs, Vecumnieku apvienības pārvaldes vadītāja Dace Šileika, Rundāles apvienības 

pārvaldes vadītājs Aigars Sietiņš, Jaunatnes nodaļas vadītāja Līga Briģe, Iecavas jauniešu 

centra jaunatnes lietu speciāliste Kristiāna Sisene, Uzņēmējdarbības un kompetenču attīstības 

centra vadītāja Kristīne Dzidruma, Būvvaldes vadītāja Dace Putna, z/s “Beķeri” īpašnieks 

Jānis Vackars (27.p.), Vecumnieku apvienības pārvaldes Nekustamā īpašuma nodaļas vadītājs 

Jānis Strēlis, Iecavas sporta skolas “Dartija”” direktore Baiba Gāga, Iecavas apvienības 

pārvaldes vadītāja vietnieks Mārtiņš Vilciņš, Audita un kapitālsabiedrību uzraudzības nodaļas 

vadītājs Dainis Rijkuris, Bauskas apvienības pārvaldes vadītāja Līga Vasiļauska, datorsistēmu 

un datortīklu administratore Krista Sondore, Bauskas apvienības pārvaldes nekustamā īpašuma 

speciālisti Māris Šarķis, Dace Stubure, Aija Fridrihsone, Vecumnieku apvienības pārvaldes 

nekustamā īpašuma speciāliste Līga Krēmere, VPVKAC vadītāja Dina Bērziņa, Rundāles 
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apvienības pārvaldes nekustamā īpašuma speciāliste Dace Neiberte, Nekustamo īpašumu 

nodaļas vadītāja Gunita Vīgupa 

 

Sēdi protokolē Administratīvās  nodaļas domes sekretāre Ligita Jukšinska. 

 

Sēdes darba kārtība: 

1. Bauskas novada pašvaldības izpilddirektora informācija. 

2. Par Bauskas novada pašvaldības iestādes "Iecavas sporta skola "Dartija" 

"maksas pakalpojumu cenrāža apstiprināšanu. 

3. Par ilgtermiņa telpu nomas maksu Bauskas novada pašvaldības iestādes 

"Iecavas sporta skola "Dartija"" telpām Grāfa laukumā 7. 

4. Par Bauskas novada pašvaldības iestādes "Iecavas sporta skola “Dartija”" 

direktores Baibas Gāgas atbrīvošanu no amata. 

5. Par Bauskas Bērnu un jauniešu centra direktores Veronikas Puķes atbrīvošanu 

no amata. 

6. Par Bauskas novada domes saistošo noteikumu “Par Bauskas novada 

pašvaldības pabalstiem bāreņiem un bez vecāku gādības palikušajiem 

bērniem, audžuģimenēm un specializētajām audžuģimenēm” apstiprināšanu. 

7. Par grozījumiem 2023. gada 29. novembra deleģēšanas līgumā Nr. 

BNP/2023/4.28/4. 

8. Par grozījumu 2024. gada 5. jūnijā līgumā Nr. BNP/2024/4.20/303 par 

nekustamā īpašuma Rūpniecības ielas 9, Bauskā, Bauskas novadā nodošanu 

bezatlīdzības lietošanā biedrībai “Cerību spārni”. 

9. Par saistošo noteikumu “Par Bauskas novada pašvaldības attīstībai stratēģiski 

svarīgiem īpašumiem un pakalpojumiem” apstiprināšanu. 

10. Par Bauskas novada pašvaldības profesionālās ievirzes izglītības iestādes 

“Vecumnieku Mūzikas un mākslas skola” attīstības plāna 2025./2026.-

2027./2028. mācību gadam saskaņošanu. 

11. Par grozījumu Bauskas novada pašvaldības vispārējās izglītības iestādes 

“Bauskas 2. vidusskola” nolikumā. 

12. Par finansējuma piešķiršanu konkursa “Remigrācijas atbalsta pasākums 

“Atgriezies Bauskas novadā!”” dalībniekam. 

13. Par Bauskas novada teritorijas plānojuma 2. redakcijas pilnveidošanu. 

14. Par aizņēmumu ERAF projektam “Publiskās infrastruktūras izveide 

uzņēmējdarbības atbalstam Bauskas novadā”. 

15. Par grozījumiem Bauskas novada Attīstības programmas 2022. – 2028. gadam 

Investīciju plānā. 

16. Par aizņēmumu transporta iegādei skolēnu pārvadāšanai. 

17. Par investīciju projekta “Doktorāta ielas un Mežotnes pagasta autoceļa B05 

“Mežotne - Bajāri - A1” atjaunošana” pieteikuma iesniegšanu un aizņēmumu 

projekta īstenošanai. 

18. Par investīciju projekta “Pilskalna ielas II posma no Salātu ielas līdz Robežu 

ielai ar pieslēgumu pie Zaļās ielas būvniecība, Bauskā” pieteikuma 

iesniegšanu un aizņēmumu projekta īstenošanai. 

19. Par investīciju projekta “Jaunās ielas pārbūve, Vecumniekos, Vecumnieku 

pagastā, Bauskas novadā” pieteikuma iesniegšanu un aizņēmumu projekta 

īstenošanai. 
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20. Par investīciju projekta “Mazās ielas pārbūve, Bauska, Bauskas novads” 

pieteikuma iesniegšanu un aizņēmumu projekta īstenošanai. 

21. Par projekta pieteikuma “Kultūras mantojuma saglabāšana un jaunu 

pakalpojumu attīstība Bauskas pilsētas vēsturiskajā centrā” iesniegšanu. 

22. Par kultūras mantojuma objekta Bauskas Amatu māja darbības stratēģijas 

2026.–2035. gadam apstiprināšanu. 

23. Par atbalstu Erasmus+ jauniešu līdzdalības projektam “WIDE VIDE”. 

24. Par saistošo noteikumu “Grozījumi Bauskas novada domes 2024. gada 19. 

decembra saistošajos noteikumos Nr. 21 “Par Bauskas novada pašvaldības 

budžetu 2025. gadam” apstiprināšanu”. 

25. Par pārvaldes uzdevumu izstrādi darbam ar jaunatni Bauskas pilsētā. 

26. Par zemes vienības ar kadastra apzīmējumu 4050 002 0363 iegūšanu īpašumā. 

27. Par būvniecības ieceri “Slēgtas lagūnas tipa digestāta krātuves jauna 

būvniecība nekustamajā īpašumā “Barotava”, Vecsaules pagasts, Bauskas 

novads”. 

28. Par nedzīvojamo telpu nodošanu bezatlīdzības lietošanā SIA “Zemgales mutes 

veselības centrs”. 

29. Par nedzīvojamās telpas daļas Uzvaras ielā 1, Bauskā, nomas līguma slēgšanu 

ar Pārtikas drošības, dzīvnieku veselības un vides zinātnisko institūtu ”BIOR”. 

30. Par nedzīvojamās telpas daļas Uzvaras ielā 1, Bauskā, nomas līguma slēgšanu 

ar Pārtikas un veterināro dienestu. 

31. Par nekustamā īpašuma Zaļā iela 14B, Bauskā pārņemšanu Bauskas novada 

pašvaldības īpašumā. 

32. Par nekustamā īpašuma Zaļā iela 23A, Bauskā pārņemšanu Bauskas novada 

pašvaldības īpašumā. 

33. Par atļauju lauksaimniecībā izmantojamās zemes ierīkošanai mežā 

nekustamajā īpašumā “Jaunziemeļi”, Rundāles pagastā. 

34. Par atļaujas izsniegšanu lauksaimniecībā izmantojamās zemes ierīkošanai 

mežā nekustamajā īpašumā “Kvietes”, Īslīces pagastā. 

35. Par atļaujas izsniegšanu lauksaimniecībā izmantojamās zemes ierīkošanai 

mežā nekustamajā īpašumā “Valteri”, Īslīces pagastā. 

36. Par nekustamā īpašuma “Vālodzes” zemes vienības Īslīces pagastā nodošanu 

īpašumā bez atlīdzības. 

37. Par pašvaldības īpašuma tiesību izbeigšanu uz nekustamo īpašumu “Liellauki 

5”, Ceraukstes pagastā. 

38. Par ceļa servitūta tiesības nodibināšanu nodrošinot piekļuvi nekustamajam 

īpašumam “Kārkliņi-1” Vecumnieku pagastā. 

39. Par ceļa servitūta atzīmes dzēšanu īpašumā “Lielsmiltaiņi 22A”, Iecavā. 

40. Par ceļa servitūta atzīmes dzēšanu īpašumā “Spārni”, Iecavā. 

41. Par ceļa servitūta atzīmes dzēšanu īpašumā Sila iela 12A, Iecavā. 

42. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma “Baznīcas iela 7” 

Skaistkalnes pagastā nodošanu atsavināšanai. 

43. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma Baldones iela 

21, Iecavā nodošanu atsavināšanai. 

44. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa 

“Upeskrasti 1” - 7, Iecavas pag. nodošanu atsavināšanai. 
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45. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma Raiņa iela 3, Iecavā 

nodošanu atsavināšanai. 

46. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa 

“Cēsinieki” - 4, Iecavā nodošanu atsavināšanai. 

47. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma “Mežirbes”, Vecsaules 

pagastā nodošanu atsavināšanai. 

48. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma – dzīvokļa “Mazrempji 

4”-2 Vecumniekos, Vecumnieku pagastā, nodošanu atsavināšanai. 

49. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma – dzīvokļa Liepu iela 11-

8, Vallē, Valles pagastā, nodošanu atsavināšanai. 

50. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma – dzīvokļa “Misas Kūdra 

6”-7 Misā, Vecumnieku pagastā, nodošanu atsavināšanai. 

51. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma – dzīvokļa Sporta ielā 7-

4, Vecumniekos, Vecumnieku pagastā, nodošanu atsavināšanai. 

52. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa 

“Misas kūdra 1”-6, Misā, Vecumnieku pagastā, nodošanu atsavināšanai. 

53. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma “Anduļas”, Gailīšu 

pagastā nodošanu atsavināšanai. 

54. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma “Anduļu lauks”, Gailīšu 

pagastā nodošanu atsavināšanai. 

55. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma “Kopu lauks”, Gailīšu 

pagastā nodošanu atsavināšanai. 

56. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma “Pograničas parka 

lauks”, Gailīšu pagastā nodošanu atsavināšanai. 

57. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma – dzīvokļa “Centrs 15”-

7, Pastališķi, Īslīces pagastā nodošanu atsavināšanai. 

58. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma – dzīvokļa Tilta iela 4-5, 

Bauskā nodošanu atsavināšanai. 

59. Par Bauskas novada Sociālā dienesta lēmuma “Par pabalsta aizgādnībā esošas 

pilngadīgas personas aizgādnim piešķiršanu” apstrīdēšanu (slēgtā daļa). 

 

 

1.p. 

Bauskas novada pašvaldības izpilddirektora informācija. 

 

(A.Mačeks, I.Romānovs, M.Veinbergs L.Baha, J.Krievs, I.Pētersone, M.Cimermanis) 

 

Ziņo: Ivars Romānovs. 

Izpilddirektors informē, ka iestāžu aktuālie darbības pārskati skatāmi ziņojumam 

pievienotajās datnēs. Papildu tiem ir iesniegti arī divu kapitālsabiedrību darbības izvērtējumi par 

2024. gadu. Šo kapitālsabiedrību darbība ir raksturojama kā stabila, sīkāka niansētāka darbības 

analīze ir ietverta ziņojumam pievienotajās datnēs. Turpinot par kapitālsabiedrību pārvaldības 

jautājumiem, informē, ka ir apstiprinātas visu pašvaldības kapitālsabiedrību stratēģijas atbilstoši 

iepriekš sagatavotajām apstiprinātajām gaidu vēstulēm. Ar apstiprinātajām stratēģijām var 

iepazīties kapitālsabiedrību mājas lapās.  

Izpilddirektors atzīmē, ka 30. maijā tiks atvērti jauni Valsts un pašvaldību klientu 

apkalpošanas punkti, lai kļūtu pieejamāki iedzīvotājiem. 

Kopumā pašvaldības darbības aktualitātes un visa iepriekšējā perioda darbība 

materializējusies sagatavotajos un komiteju sēdēs izskatītajos domes lēmumu projektos.  



5 

 

Informē, ka šobrīd pilnā sparā norit darbi gan teritorijas sakārtošanā, gan  ceļu sezonālajā 

uzturēšanā grūtības rada  šī pavasara nepastāvīgais laiks, kas neļauj ar tehniku piekļūt visām tām 

vietām, kas ir mazliet pārmitrinājušās lielo nokrišņu dēļ, bet, neskatoties uz to, iknedēļas 

sanāksmēs apvienību pārvalžu vadītāji vienmēr informē par veicamajiem darbiem gan ceļu 

uzturēšanā, gan arī teritorijas apsaimniekošanā.  

Kā nākamā aktualitāte minama nepieciešamība atgriezties pie Bērnu tiesību sadarbības 

grupas darbības nodrošinājuma jautājuma, jo saņemts šīs grupas locekles iesniegums ar lūgumu 

atbrīvot viņu no šo pienākumu pildīšanas, izskatīšanai jūnija domes sēdē  virzīts lēmuma 

projekts par izmaiņām šīs grupas sastāvā. Atbilstoši nolikumam grupas sastāvā jābūt 9 

dalībniekiem, iepriekšējā sēdē tika apstiprināta sadarbības grupa ar 7 dalībniekiem, jūnija sēdē 

plānots izskatīt lēmuma projektu, kurā būtu atbilstoši nolikumam pārstāvēti 3 bāriņtiesas locekļi, 

3 sociālā dienestā pārstāvji, 2 pašvaldības policijas un viens izglītības nodaļas pārstāvis.  

Nākamā aktualitāte saistīta ar gatavošanos 13. Latvijas Skolu jaunatnes dziesmu un deju  

svētkiem. Protams, tie nav tikai izglītības jomas darbības jautājumi, bet nepieciešami arī vairāki 

atbalsta jautājumi, kas saistīti gan ar transportu, izmitināšanu, ēdināšanu, tostarp arī pašvaldības 

policijas iesaisti sabiedriskās drošības un kārtības nodrošināšanā.  

Ilgstoši aktualizēts jautājums par speciālās pamatizglītības programmu atvēršanu 

izglītojamiem ar mācīšanās traucējumiem Vecumnieku vidusskolā. Iestādes vadītājai bija uzdoti 

konkrēti uzdevumi, lai augustā IKVD komisija sniegtu savu atbilstības novērtējumu par 

programmu ar mācīšanās traucējumiem (kods 55) un izglītojamiem ar valodas attīstības 

traucējumiem (kods 56) ieviešanu Vecumnieku vidusskolā.  

Jūnijā tiks iesniegts apstiprināšanai Bauskas novada noteikumu projekts par ieejas biļešu 

cenas metodikas noteikšana kultūras pasākumos, kas izvērtēts vairākās kārtās darba grupā šobrīd 

jau ar apvienību pārvalžu vadītājiem tas saskaņots arī ar kultūras iestāžu vadītājiem un 

darbiniekiem.  

Maijā  izdots rīkojums par pašvaldības izglītības iestāžu vadītāju profesionālās darbības 

novērtēšanas organizēšanu šajā gadā, noteikti konkrēti atskaites punkti kalendārā, proti, līdz     

19. maijam izglītības iestāžu vadītājiem bija jāpiesakās, pēc šī rīta informācijas no 30 iestāžu 

vadītājiem vērtēšanai pieteikušies 26. Līdz 30. maijam vadītājiem jāiesniedz pašnovērtējuma 

anketas, no 2. jūnija līdz 27. jūnijam tās tiks skatītas komisijā.   

Par apkures jautājumiem – šī gada īpašais pavasaris apkures sezonu ļāvis noslēgt tikai 

maija pirmajā pusē. Jau iestāžu vadītāju sanāksmes formātā iekļauts jautājums par gatavošanos 

jaunajai apkures sezonai. Šeit uzsvars  tiek likts vairāk tieši uz pašvaldības iestādēm uz tiem 

sadarbības aspektiem, kuru iestādes pašas ir tirgus izpēšu rezultātā lēmuši starp dažādiem 

pakalpojumu sniedzējiem, tas viņiem palīdz uzturēt kārtībā apkures ietaises. Gadu no gada šajos 

jautājumos ir varbūt ir vienas un tās pašas problēmas, ir nepieciešami uzlabojumi, tādēļ 

sanāksmē aicināti piedalīties kapitālsabiedrības siltumsaimniecības jomas speciālisti un 

kapitālsabiedrības vadību, lai lietpratīgi atbildētu arī uz iestāžu vadītāju interesējošiem 

jautājumiem, lai varētu labāk sagatavoties jaunajai apkures sezonai. 

Noslēgumā informē, ka, atbilstoši deputātu deleģējumam, izpilddirektors darbojas SIA 

“Getliņi EKO” uzraudzības padomē, notikusi kārtējā šī mēneša izbraukuma sēde Siguldā. Par 

būtiskāko – darba kārtībā šobrīd tiek strādāts pie atkritumu šķirošanas ceļveža iedzīvotājiem, 

tāds ceļvedis sākotnēji ir bijis izstrādāts Rīgas pašvaldībā, bet tas ir novecojis, un, zinot to 

iepakojuma dažādību, kāda ikdienā patērējam iepērkoties, ir aktualizējušies ļoti daudz jautājumu, 

tāpēc plānots, ka jūlijā tiek pabeigtas iekšējās konsultācijas par ceļvedī iekļaujamo pozīciju 

šķirošanu. Augusta beigās – septembrī paredzēts šo apspriest ar atkritumu apsaimniekotājiem un 

saņemt viņu vērtējumu. Jāsaglabā  tas akcents, ka šim ceļvedim jākalpo iedzīvotājiem, lai 

atvieglotu viņu sapratni par atkritumu šķirošanas jautājumiem, atstājot atkritumu 

apsaimniekotāju interesi mazliet otrā plānā. Otra lieta, pie kā šobrīd tiek strādāts, ir iedzīvotāju 

apmierinātības anketa. Augustā Carnikavas novada pašvaldībā tiks īstenots pilotprojekts, un 

uzreiz pēc tā rezultāta apkopošanas rudens pusē tiks veikti iedzīvotāju apmierinātības līmeņa 

mērījumi visās pašvaldībās. Siguldā bija iespēja apmeklēt vienu atkritumu savākšanas vietu  
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daudzdzīvokļu dzīvojamo māju kvartālā, kurš izbūvēts ar pašvaldības atbalstu, izmantojot 

Kohēzijas fonda līdzfinansējumu. Šajā punktā ir iespēja nodot bioloģiskos un sadzīves 

atkritumus divos konteineros ar presi. Sākotnēji tika apkalpoti 12, tagad jau 16 māju iedzīvotāji. 

Kopskaitā tie ir tuvu pie 1000 iedzīvotājiem, bet, pēc apsaimniekotāja atzinuma, 1/10 daļa no šī 

skaita ne reizi šajā periodā neizmantoja šo pakalpojumu. Otrs apmeklējums bija dārzu un parku 

atkritumu kompostēšanas laukuma “Kreiļi” apmeklējums. Šī laukuma izbūve pašvaldībai 

izmaksāja apmēram 325 000 EUR, no kuriem Kohēzijas fondu finansējums 107 000 EUR un 

pašvaldības finansējums 218 000 EUR. Laukumu apsaimnieko pašvaldības uzņēmums “Jumis”.  

L.Baha pateicas par ziņojumu, bet lūdz izstāstīt konkrētāk par diviem būvniecības 

procesiem – dzīvojamai mājai “Kamenes”, kur, izskatās, ka procesā ir jālauž līgums, un ēka 

Rūpniecības ielā 7, kur nepieciešama pamatu pastiprināšana. Otra lieta saistīta ar jaunatnes 

nozari,  jautā, kāds ir izpildvaras redzējums par turpmāko jaunatnes jomas darbu, jo Jaunatnes 

nodaļas vadītāja ir iesniegusi atlūgumu. Šajā starta periodā ir izdarīts patiešām ļoti daudz –  

Bauskas novads ir saņēmis Jaunatnes gada pašvaldības titulu, īstenoti projekti un arī šobrīd 

daudzi ir apstiprināti. Procesā ir Eiropas Savienības projekts, kas ir digitālais darbs ar jaunatni un 

arī valsts programmas projekts ar 10 000 EUR vērtu atbalstu.  

I.Romānovs apstiprina, ka saņēmis informāciju par Jaunatnes nodaļas vadītājas darba 

uzteikumu, iemesli tam ir dažādi. Šobrīd visiem kopā ir izšķiršanās jautājums par labāko 

jaunatnes darba organizācijas modeli, jo tas nav tikai un vienīgi izpildvaras jautājums. Šis 

jautājums ir aktualizējies arī konsultatīvajā formātā,  tas ir visu deputātu redzeslokā. Labākais 

risinājums jaunatnes darba nodrošinājumam ir jāmeklē kopīgi. Par būvniecības procesiem 

komentē M.Veinbergs: ar sākotnēji iepirkto projektētāju nav veicies, viņš savu darbu nav 

izpildījis. Sarunās ar  augstāko vadību panākta vienošanās, ka tiks iesniegts projektu minimālā 

sastāvā un ar to tiks izbeigtas projekta līguma savstarpējās saistības. Pamatojoties uz izstrādāto 

projekta sadaļu, tiktu sludināts jauns iepirkums. Tā kā nav saņemta pilnvērtīga dokumentācija, 

tiek gatavota atbilde par līguma izbeigšanu, naudu maksāt nav paredzēts, jo ir daudz rakstisku 

argumentu, lai par šo darbu nesamaksātu. Sagatavota nepieciešamā dokumentācija jaunam 

projektēšanas iepirkumam, darbs tiks turpināts. Rūpniecības iela 7 ir vecā renovētā māja. 

Iesniegta iepirkumam nepieciešamā dokumentācija, pagājušajā gada apsekojuma laikā  

konstatēts, ka ir sekla pamati, pamatos ir plaisa. Šo darbu veikšanai tiks gatavots iepirkums. Tā ir 

vecā renovētā māja. J.Krievs: jautā par Ozolu ielu un Grāfa laukumu Iecavā. M.Veinbergs: ir 

problēmas ar lietus ūdens aizvadīšanas sistēmu.  A.Mačeks: tas ir saistīts ar piederības robežu, no 

Ozolu ielas gala skar 5-10 metrus.  

I.Pētersone jautā par pilsētvidi rātslaukumā, vai tas tiešām tā arī paliks, vai plānojas kaut 

kas? Otrs jautājums par skolēnu nometnēm, trešais jautājums par ceļiem, pagājušajā reizē tika 

runāts, ka varbūt šī deputātu sasaukuma laikā varētu saņemt no izpildvaras pašvaldības ceļu 

attīstības plānu līdz 5, 7 vai 10 gadiem, vai šajā lietā kaut kāds progress notiek? I.Romānovs: par 

rātslaukumu un bērnu nometnēm jālūdz skaidrojums Izglītības departamenta vadītājai. Attiecībā 

par jauniešu nodarbinātību, katru gadu pašvaldība slēdz līgumus. Par rātslaukumu nav 

informācijas, varbūt varēs informēt nākamajā domes sēdē vai arī individuāli, sniedzot rakstisku 

atbildi. A.Mačeks: rātslaukuma izstrādātais projekts ir gala stadijā, apvienības pārvalde šos  

mūrējumus saviem spēkiem nojauca, bet darbs turpināsies. I.Pētersone aicina aiziet un novērtēt 

situāciju dabā. I.Romānovs informē, ka pašvaldības ilgtermiņa ceļu attīstības plāns ir sagatavots 

pie teritorijas plānojuma, bet tas varbūt ir mazliet citā kontekstā, jo tas ir kā esošās situācijas 

fiksējums tālākai pašvaldības ceļu un transporta struktūras attīstībai. Jautā, vai darba grupas 

vadītājs J.Kalinka to var komentēt. A.Mačeks atbild, ka plāns nav izstrādāts, cerams, ka kaut 

kāds uzmetums varētu būt redzams jūnija sēdē, lai varētu saprast virzienu. 

M.Cimermanis informē, ka iebraucot Bauskā no Lietuvas puses, ir nenopļauta  pļava,  

nenovākti siena ruļļi. A.Mačeks informē, ka pļava labajā pusē atdota zemniekam sienam, bet 

viņš to nenovāca, liks pievērst tam uzmanību. Kreisajā pusē šī ceļa mala ir faktiski privātpersonu 

īpašums, viņi pamatojas ar to, ka nevar nokļūt savā īpašumā, tāpēc  arī tiks būvēts Pilskalna ielas 
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pagarinājums. Tiks slēgta vienošanās, ka viņš atļauj izbūvēt kanalizācijas vadu, bet pašvaldība  

nopļauj 16 metru ielas platumā.  

J.Krievs sniedz informāciju bērnu nometnēm, jau vairāku gadu garumā piedalās projektā 

bērnu nometņu rīkošanā, kurās piedalās 50 % ukraiņu bērni, 50 % Latvijas bērni, ir ne mazāk kā 

2 pieteikumi bijuši šos gadus. Šīs nedēļas sākumā tika izdots rīkojums par šīm nometnēm. Šīs 

nometnes ir ļoti īsas, tās ir tikai piecas diennaktis.  

L.Bahas pārdomas: mūsu sasaukums darbu jūnijā beidz, bet izpildvara un izpilddirektors 

savas pilnvaras vēl kādu laiku turpinās, aicinājums tiešām novērtēt savā izpildvarā esošos 

darbiniekus, spēt sajust  tās indikācijas, kas liecina, ka darbinieks sāk domāt un pārdomāt par to, 

vai šo te darbu pamest. Varbūt kaut kas nav arī mikroklimatā īsti labi, jo daudzi speciālisti 

uzsaka darbu. Man ir ļoti žēl, ka mēs zaudējam tiešām zinošus speciālistus. Daudzviet debatēs 

tagad tiek runāts par to, ka mums ir jāstiprina mūsu izpildvara, jānotur tie jaudīgie un zinošie 

darbinieki. Aicina  izskaidrot, kā veidojas atalgojums, būt ar saviem darbiniekiem vienā laivā un 

uz viena viļņa, un aizstāvēt tos, kad ir nepieciešams. 

Informācija pieņemta zināšanai.  

 

 

2.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības iestādes “Iecavas sporta skola “Dartija”” maksas 

pakalpojumu cenrāža apstiprināšanu. 

 

(A.Mačeks) 

 

Ziņo: Aivars Mačeks.  

Jautājums izskatīts Izglītības, kultūras un sporta komitejas sēdē, Finanšu komitejas  sēdē, 

jautā, vai nepieciešams ziņojums.  

Ziņojums nav nepieciešams, deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

18 (Laine Baha, Bruno Bahs, Mārtiņš Cimermanis, Vilnis Gailums, 

Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis, Raitis 

Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

Pieņemt lēmumu Nr. 173 “Par Bauskas novada pašvaldības iestādes 

“Iecavas sporta skola “Dartija”” maksas pakalpojumu cenrāža 

apstiprināšanu”. 

 

3.p. 

Par ilgtermiņa telpu nomas maksu Bauskas novada pašvaldības iestādes “Iecavas sporta 

skola “Dartija”” telpām Grāfa laukumā 7. 

 

(A.Mačeks, B.Gāga, G.Kalniņš, E.Grigorjeva) 

 

Ziņo: Aivars Mačeks. 

Jautājums izskatīts Finanšu komitejas sēdē, veikti labojumi, lūdz ziņojumu. 
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B.Gāga ziņo: lēmuma projektā veikti labojumi, lūdz atbalstīt. Ir divas tādas ilgtermiņa 

telpas – kafijas aparāta telpa, un telpa, kurā notiek sportistu rehabilitācijas pasākumi. Gribētu, lai 

arī pārējā laikā šī telpa tiktu izmantota, bet pamatā tā ir domāta sportam.  

G.Kalniņš: Finanšu komitejā netika saņemta skaidra atbilde par to, cik tas ir tiesiski, vai 

nav jārīko izsole? E.Grigorjeva: lēmuma projektā ir atsauce, ka mēs drīkstam telpas nodot 

ilgtermiņa nomā, neveicot izsoli. Šajā gadījumā tā ir ārstniecības aprūpe, tiek veikta fizioterapija 

ne tikai izglītojamajiem, bet arī brīvā laikā lai būtu nodrošināta pieejamība iedzīvotājiem, tai 

skaitā arī sporta skolas audzēkņiem. 

Vairāk jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

18 (Laine Baha, Bruno Bahs, Mārtiņš Cimermanis, Vilnis Gailums, 

Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis, Raitis 

Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

Pieņemt lēmumu Nr. 174 “Par ilgtermiņa telpu nomas maksu Bauskas 

novada pašvaldības iestādes “Iecavas sporta skola “Dartija”” telpām 

Grāfa laukumā 7”. 

 

4.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības iestādes “Iecavas sporta skola “Dartija”" direktores 

Baibas Gāgas atbrīvošanu no amata. 

 

(A.Mačeks, I.Romānovs, L.Rimševica) 

 

Ziņo: Ivars Romānovs.  

Bauskas novada pašvaldībā 2025. gada 6. maijā saņemts Bauskas novada pašvaldības 

iestādes “Iecavas sporta skola “Dartija”” direktores Baibas Gāgas iesniegums ar lūgumu izbeigt 

darba tiesiskās attiecības saskaņā ar Darba likuma 114. pantu – pusēm savstarpēji vienojoties un 

atbrīvot viņu no Bauskas novada pašvaldības iestādes “Iecavas sporta skola “Dartija”” direktora 

amata 2025. gada 1. augustā.  B.Gāga Bauskas novada pašvaldības iestādes “Iecavas sporta skola 

“Dartija”” (līdz 2002. gada 19. februārim – Lauku sporta kluba “Dartija” sporta skola) direktora 

amatā apstiprināta  1991. gada 2. decembrī. 

A.Mačeks informē, ka izsludināts atklātais amata konkurss uz iestādes direktora amatu.  

L.Rimševica pateicas B.Gāgai par devumu sportā. 

Vairāk jautājumu nav, deputāti balsojot pieņem lēmumu.   

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

18 (Laine Baha, Bruno Bahs, Mārtiņš Cimermanis, Vilnis Gailums, 

Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis, Raitis 

Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 
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"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

Pieņemt lēmumu Nr. 175 “Par Bauskas novada pašvaldības iestādes 

“Iecavas sporta skola “Dartija”” direktores Baibas Gāgas atbrīvošanu 

no amata”. 

 

5.p. 

Par Bauskas Bērnu un jauniešu centra direktores Veronikas Puķes atbrīvošanu no amata. 

 

(I.Romānovs) 

 

Ziņo: Ivars Romānovs. 

Bauskas novada pašvaldībā 2025. gada 8. maijā saņemts Bauskas novada pašvaldības 

iestādes “Bauskas Bērnu un jauniešu centrs” direktores Veronikas Puķes iesniegums ar lūgumu 

izbeigt darba tiesiskās attiecības saskaņā ar Darba likuma 114. pantu – pusēm savstarpēji 

vienojoties un atbrīvot viņu no Bauskas novada pašvaldības iestādes “Bauskas Bērnu un jauniešu 

centrs”  direktora amata 2025. gada 31. jūlijā. V.Puķe Bauskas novada pašvaldības iestādes 

“Bauskas Bērnu un jauniešu centrs” direktora amatā iecelta 2022. gada 1. decembrī.  

Abos gadījumos ir izveidotas konkursa komisijas, apstiprināti nolikumi, 9. jūnijs ir 

pretendentu pieteikumu iesniegšanas termiņš, 10. jūnijā komisija izvērtē dokumentālos 

pieteikumus ar domu, ka 13. jūnijā varētu aicināt uz klātienes sarunām pretendentus, kas būs 

izvirzīti nākamajai kārtai.  

A.Mačeks pateicas V.Puķei par darbu, aicina pāriet pie balsojuma. 

Jautājumu nav, deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

18 (Laine Baha, Bruno Bahs, Mārtiņš Cimermanis, Vilnis Gailums, 

Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis, Raitis 

Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 
Pieņemt lēmumu Nr. 176 “Par Bauskas Bērnu un jauniešu centra 

direktores Veronikas Puķes atbrīvošanu no amata”. 

 

6.p. 

Par Bauskas novada domes saistošo noteikumu “Par Bauskas novada pašvaldības 

pabalstiem bāreņiem un bez vecāku gādības palikušajiem bērniem, audžuģimenēm un 

specializētajām audžuģimenēm” apstiprināšanu. 

 

(A.Mačeks, I.Jankeviča, ) 

 

Ziņo: Aivars Mačeks. 
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Jautājums izskatīts Sociālajā un veselības komitejas sēdē un Finanšu komitejas sēdē, jautā, 

vai nepieciešams ziņojums.  

Ziņojums nav nepieciešams, notiek balsošana.  

A.Mačeks izsakās, ka ne saistošajos noteikumos, ne paskaidrojuma rakstā nav atrodama 

informācija, cik liels būs atbalsts, ir tikai atsauce uz 60 %. Lai cilvēkiem tas būtu saprotams, 

jāraksta paskaidrojums vietējā avīzē.   

Vairāk jautājumu nav, deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

18 (Laine Baha, Bruno Bahs, Mārtiņš Cimermanis, Vilnis Gailums, 

Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis, Raitis 

Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

Pieņemt lēmumu Nr. 177 “Par Bauskas novada domes saistošo 

noteikumu “Par Bauskas novada pašvaldības pabalstiem bāreņiem un 

bez vecāku gādības palikušajiem bērniem, audžuģimenēm un 

specializētajām audžuģimenēm” apstiprināšanu”. 

 

7.p. 

Par grozījumiem 2023. gada 29. novembra deleģēšanas līgumā Nr. BNP/2023/4.28/4. 

 

(A.Mačeks) 

 

Ziņo: Aivars Mačeks. 

Jautājums izskatīts Sociālās un veselības komitejas sēdē, jautā, vai nepieciešams ziņojums. 

Ziņojums nav nepieciešams, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

17 (Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, 

Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Aivars 

Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Ināra 

Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis, Raitis Ābelnieks, Voldemārs 

Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  1 (Bruno Bahs) 

NOLEMJ: 
Pieņemt lēmumu Nr. 178 “Par grozījumiem 2023. gada 29. novembra 

deleģēšanas līgumā Nr. BNP/2023/4.28/4”. 

 

 

8.p. 

Par grozījumu 2024. gada 5. jūnijā līgumā Nr. BNP/2024/4.20/303 par nekustamā īpašuma 

Rūpniecības ielas 9, Bauskā, Bauskas novadā nodošanu bezatlīdzības lietošanā biedrībai 

“Cerību spārni”. 
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(A.Mačeks) 

 

Ziņo: Aivars Mačeks. 

Jautājums izskatīts Sociālās un veselības komitejas sēdē, jautā, vai nepieciešams ziņojums.  

Ziņojums nav nepieciešams, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

18 (Laine Baha, Bruno Bahs, Mārtiņš Cimermanis, Vilnis Gailums, 

Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis, Raitis 

Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

Pieņemt lēmumu Nr. 179 “Par grozījumu 2024. gada 5. jūnijā līgumā 

Nr. BNP/2024/4.20/303 par nekustamā īpašuma Rūpniecības ielas 9, 

Bauskā, Bauskas novadā nodošanu bezatlīdzības lietošanā biedrībai 

“Cerību spārni””. 

 

9.p. 

Par saistošo noteikumu “Par Bauskas novada pašvaldības attīstībai stratēģiski svarīgiem 

īpašumiem un pakalpojumiem” apstiprināšanu. 

 

(A.Mačeks, D.Rijkuris, G.Kalniņš) 

 

Ziņo: Aivars Mačeks. 

Jautājums izskatīts Vides un attīstības komitejas sēdē. Jautājumu vēlas uzdot G.Kalniņš: 

vai pie īpašuma un infrastruktūras apsaimniekošanas domāts par karjeriem, tas arī ir pašvaldības 

īpašums? D.Rijkuris: šobrīd tas nav kā stratēģiski svarīgs objekts  šo noteikumu saturā, bet 

jebkuri saistošie noteikumi ir papildināmi jebkurā brīdī. Šobrīd tāda iniciatīva nav bijusi.  

Vairāk jautājumu nav, deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

17 (Laine Baha, Bruno Bahs, Mārtiņš Cimermanis, Vilnis Gailums, 

Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Inita Nagņibeda, Līga 

Rimševica, Jānis Siugalis, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  1 (Rihards Melgailis) 

"NEPIEDALĀS" -  1 (Ināra Pētersone) 

NOLEMJ: 

Pieņemt lēmumu Nr. 180 “Par saistošo noteikumu “Par Bauskas novada 

pašvaldības attīstībai stratēģiski svarīgiem īpašumiem un 

pakalpojumiem” apstiprināšanu”. 
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10.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības profesionālās ievirzes izglītības iestādes “Vecumnieku 

Mūzikas un mākslas skola” attīstības plāna 2025./2026.-2027./2028. mācību gadam 

saskaņošanu. 

 

(A.Mačeks) 

 

Ziņo: Aivars Mačeks. 

Jautājums izskatīts Izglītības, kultūras un sporta komitejas sēdē, jautā, vai nepieciešams 

ziņojums.  

Ziņojums nav nepieciešams, deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

18 (Laine Baha, Bruno Bahs, Mārtiņš Cimermanis, Vilnis Gailums, 

Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis, Raitis 

Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

Pieņemt lēmumu Nr. 181 “Par Bauskas novada pašvaldības 

profesionālās ievirzes izglītības iestādes “Vecumnieku Mūzikas un 

mākslas skola” attīstības plāna 2025./2026.-2027./2028. mācību gadam 

saskaņošanu”. 

 

11.p. 

Par grozījumu Bauskas novada pašvaldības vispārējās izglītības iestādes “Bauskas 2. 

vidusskola” nolikumā. 

 

(A.Mačeks) 

 

Ziņo: Aivars Mačeks. 

Jautājums izskatīts Izglītības, kultūras un sporta komitejas sēdē, jautā, vai nepieciešams 

ziņojums.  

Ziņojums nav nepieciešams, deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

18 (Laine Baha, Bruno Bahs, Mārtiņš Cimermanis, Vilnis Gailums, 

Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis, Raitis 

Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 
Pieņemt lēmumu Nr. 182 “Par grozījumu Bauskas novada pašvaldības 

vispārējās izglītības iestādes “Bauskas 2. vidusskola” nolikumā”. 
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12.p. 

Par finansējuma piešķiršanu konkursa “Remigrācijas atbalsta pasākums “Atgriezies 

Bauskas novadā!”” dalībniekam. 

 

(A.Mačeks, K.Dzidruma) 

 

Ziņo: Aivars Mačeks. 

Jautājums skatīts Finanšu komitejas sēdē, izraisīja debates, lūdz ziņojumu.  

K.Dzidruma ziņo: remigrācijas projekta iesniegšanas termiņā, kas bija 15. aprīlis, saņemts 

viena uzņēmēja  pieteikums. Projekta ideja ir radīt vienu darba vietu remigrantam. Pēc projekta 

idejas un pieteikuma uzņēmējs vēlas iegādāties pamatlīdzekļus, kas ir divi kravas auto. Trešajā 

darbības mēnesī pēc pamatlīdzekļu iegādes  pieņem darbā remigrantu kā loģistikas speciālistu. 

Komisija izskatīja šo projekta pieteikumu divas reizes, lūdza precizējumus arī no uzņēmēja. 

Uzņēmējs iesniedza gan remigranta, kurš strādās uzņēmumā, pašapliecinājumu, gan citus 

komisijas pieprasītos paskaidrojumus, tirgus izpēti analīzi par transportlīdzekļiem. Finanšu 

komitejā tika uzdots jautājums par to, kāpēc uzņēmums iepriekšējos gados ir strādājis bez 

rezultatīviem rādītājiem, sniegtais paskaidrojums pievienots informācijas datnēs, pievienots arī 

līguma projekts, kas papildināts ar punktu, ka līdzfinansējuma saņēmējs reizi mēnesī iesniedz 

Uzņēmējdarbības un kompetenču attīstības centram darba devēja ziņojumu, ka šis remigrants 

reāli tiek nodarbināts. 

Jautājumu nav, deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

16 (Bruno Bahs, Mārtiņš Cimermanis, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, 

Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Solveiga Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš 

Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Līga Rimševica, Jānis 

Siugalis, Raitis Ābelnieks, Juris Krievs, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  2 (Laine Baha, Ināra Pētersone) 

"NEPIEDALĀS" -  nav  

NOLEMJ: 

Pieņemt lēmumu Nr. 183 “Par finansējuma piešķiršanu konkursa 

“Remigrācijas atbalsta pasākums “Atgriezies Bauskas novadā!”” 

dalībniekam”. 

 

13.p. 

Par Bauskas novada teritorijas plānojuma 2. redakcijas pilnveidošanu. 

 

(A.Mačeks, D.Platonova, M.Mediņš, G.Kalniņš, M.Cimermanis) 

 

Ziņo: Aivars Mačeks.  

Jautājums skatīts Vides un attīstības komitejas sēdē, lūdz ziņojumu. 

D.Platonova ziņo: Bauskas novada  teritorijas plānojuma 2. redakcijas publiskā apspriešana 

notika no 10. līdz  28. martam. Ar  dokumentu varēja iepazīties vietnē  GeoLatvija, notika arī 

publiskās apspriešanas sanāksme. Dotajā brīdī saņemti  19 iesniegumi, kā arī vēl turpina pienākt 

iesniegumi pēc noteiktā termiņa, kas, protams, arī tiek izskatīti. Ir saņemti 25 institūciju 

atzinumi, 12 ir pozitīvi, 12 ar precizējumiem, papildinājumiem un iebildumiem, kā arī jāņem 

vērā viens negatīvs atzinums no Latvijas Valsts ceļiem (LVC). Lēmuma projekta pielikumā ir 

pievienots arī ziņojums par visiem iesniegumiem. Ar sagatavoto lēmuma projektu mēs gribam 
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pilnveidot šo 2. redakciju, 3. redakcijā būs jāiekļauj vairāki risinājumi. Runājot par negatīvo 

LVC atzinumu, tika organizēta tikšanās, kurā piedalījās LVC, Satiksmes ministrijas un VARAM 

pārstāvji. Tikšanās laikā diskutēts par viņu atzinumā norādītajiem iebildumiem un mēģināts rast 

kompromisu. Nosūtīta arī vēstule, bet pilnīga atbilde uz to nav saņemta. Piedāvāts risinājums 

piemērot valsts autoceļu posmos aizsargjoslas īpašumos, kas dotajā brīdī nav apbūvēti. Tā arī 

Satiksmes ministrija norādījusi, ka teritorijas plānojumā šīs teritorijas ar īpašiem noteikumiem 

netiek noteiktas, jo to jau attēlo pati GeoLatvija.  Gribam piedāvāt papildinājumu attiecībā uz 

vēja parku ierobežojumiem, kam nāktu klāt šie 2 km attālumi ap pilsētām un ciemiem. Vizuāli 

tas nosegtu lielu daļu teritorijas. Vēlams arī papildināt šos ierobežojumus attiecībā uz 1,5 masta 

augstums no valsts un pašvaldības autoceļa ass un dzelzceļa posmiem. Jāizskata vairāki 

iesniegumi par funkcionālo zonu maiņām, tad ir arī vairāki iesniegumi par to, ka īpašnieki vēlas 

savus īpašumus tomēr iekļaut pilsētā vai ciemu teritorijās. Ir daudzas diskusijas par šiem 

derīgajiem izrakteņiem, kā arī vairākiem citiem jautājumiem, kas atspoguļotas arī šajā atzinuma 

tabulā. Līdz ar to ir vairākas lietas, kas 2. redakcijā ir jāpapildina, tāpēc nepieciešams veikt 3. 

redakcijas sagatavošanu un atkārtot publiskās apspriešanas norisi. Lūdz atbalstīt lēmuma 

projektu par 2. redakcijas pilnveidošanu.  

G.Kalniņš jautā par tiem vēja parkiem, kas ir izstrādes stadijā, ja 3. redakciju izdosies 

apstiprināt novembrī-decembrī, vai tas vilciens nebūs aizgājis? Vai ir iespējams  kaut kāds 

starplēmums par novērtējumu uz vidi apturēšanu uz laiku? Otrs jautājums par nesaskaņojumu no 

LVC, vai ir kāds pamatojums ierobežot apbūves zonas, vai viņi paši apsaimniekos un uzturēs tās 

teritorijas  pienācīgā kārtībā, ja izvirza tādus nosacījumus? D.Platonova: par vēja parkiem mēs 

no savas puses esam mēģinājuši salikt visus MK noteiktos ierobežojumus, ka 180 m no visām  

viensētām. Uz 2. redakciju nebija vēl šī pamatojuma, ka varam noteikt 2  kilometru attālumu ap 

ciemiem un abām pilsētām, un arī šo par valsts un pašvaldību autoceļiem. Mēs iegūsim tajā brīdī, 

kad redakcija būs apstiprināta un VARAM sniegs atzinumu, ka teritorijas plānojuma apbūves 

noteikumi ir īstenojami. Dotajā brīdi ir gan riskanta situācija, jo ir uzsākti vairāki ietekmes uz 

vidi novērtējumi, ko uzņēmēji sāk  neatkarīgi no tā, kas ir apbūves noteikumos rakstīts, bet 

būvatļauju un apbūvi varēs uzsākt tikai saskaņā ar teritorijas plānojumu. Cik ātri viņi virzīsies un 

cik ātri mēs pabeigsim ar 3. redakciju,  ir ļoti neatbildams jautājums. A.Mačeks: tas jau nav tikai 

pie mums,  tas ir faktiski visā Latvijā. D.Platonova par LVC: protams, ka viņu interesēs ir likt 

smagus aprobežojumus pašvaldībai, lai šie ceļi tiktu pārņemti pašvaldības īpašumā, rocībā 

apsaimniekošanā un visā pārējā. Tāpēc arī šie ķīviņi notiek ne tikai mūsu pašvaldībā, bet arī 

vairākās citās, par šiem nesamērīgajiem uzstādījumiem, ko LVC no savas puses liek uzlikt. 

Interesantākais ir tas, ka dotajā brīdī atbildi viņi nesniedz, līdz ar to kāds būs viņu atzinums  uz 3. 

redakciju, iespējams, mēs uzzināsim tikai, kad būs publiskā apspriešana. Kompromisus, ko mēs 

piedāvājam, esam sagatavojuši un viņiem vēstulē nosūtījuši, bet atbildes nav. G.Kalniņš: 

nodalījuma joslas jau ir kā kuram ceļam – no ceļa ass ir 15 metri un vairāk, tas nozīmē, ka 

sarkanā līnija būs 25 metri? A.Mačeks: jā, tā viņi grib. G.Kalniņš: nekāda apbūve vai tikai 

dzīvojamā apbūve? D.Platonova: tikai dzīvojamā apbūve. Viņi neaizliedz publisko apbūvi. 

A.Mačeks aicina nejaukt sarkanās līnijas ar aizsargjoslu. Sarkanā līnija ir tā, kurā nevar būvēt 

neko. Aizsargjosla, kurā viņi neļauj būvēt dzīvojamās mājas. Nesamērīgi, ne pret visām 

likumdošanām pieprasa šīs zonas ar vienkāršu stāstu pārņemt ceļu vai ielu savā īpašumā. Mums 

galvenais, lai netiktu saņemtas iedzīvotāju sūdzības par trokšņiem, smakām, tas ir viņu vienīgais 

pamatojums. G.Kalniņš: vai tas attiecas arī uz esošo apbūvi? A.Mačeks: jā, viņi gribēja, bet mēs 

pierunājām, ka šajā  esošajā apbūvē viņi varētu piekāpties. G.Kalniņš: ja ir jau dzīvojamā māja, 

tad sagatavojot projektu saimniecības ēku būvei, viņi to saskaņos? A.Mačeks: viņiem nebūs 

jāskaņo. Tad nebūs 100 metru aizsargjosla. Žogi visi jāsaskaņo ar LVC. Ja būvē žogu ceļa 

nodalījuma joslas malā, tas jāsaskaņo. G.Kalniņš: ko skatīsies esošai apbūvei – 25 metri vai 

vecās nodalījuma joslas? A.Mačeks: vecās. D.Platonova: gribam panākt, lai pilsētā, kur ir esošā 

apbūve, un kāds gabaliņš pa vidu nav apbūvēts, šo nosacījumu nepiemērotu. Stāsts ir par to, ka ja 

mēs, tātad esam paplašinājuši gan Bauskas pilsētu, gan atsevišķus ciemus, gan Iecavas pilsētu, 

tad uz šīm teritorijām, kuras mēs liekam klāt pie pilsētas vai ciema, tur varētu palikt šis viņu 
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nosacījums par  aizsargjoslām, bet lai esošo apbūvi viņi neaiztiek. A.Mačeks: vislielākā 

problēma bija ar Vecumnieku vēlmi paplašināties abos šosejas virzienos, tur nekādu vienošanos 

nevar panākt. Pašlaik tas ir vēl iespējams, būvatļauja jāizņem līdz brīdim, kamēr apstiprinām šo 

teritorijas plānojumu.  

M.Mediņš izsaka pateicību D.Platonovai par ieguldīto darbu. Izsakās par vēja ģeneratoru  

izvietošanu – šīs firmas Vecumnieku apvienībā un Iecavas apvienībā virza uz priekšu 

novērtējumus uz vidi, piesaistot nevis speciālistus, bet konsultantus. Šie izvērtējumi uz vidi tiek 

veikti, nevaicājot deputātiem. Šajās sapulcēs vienkārši iedzīvotāji tiek nostādīti fakta priekšā. 

Iedzīvotāju neapmierinātība tikai aug augumā, to parādīja sapulce Iecavā, kur bija pilna zāle ar 

iedzīvotājiem, un tikai viens no apmeklētājiem bija par. Tas pats ir arī Vecumniekos.  Izsaka 

priekšlikumu – turpinot strādāt pie teritorijas plānojuma 3. redakcijas, deputāti varētu aizstāvēt 

sabiedrības viedokli un mūsu dabas vērtības. Vairāk tas attiecas uz Piebalgu ciemu  Vecumnieku 

pagastā, jo tur vēja parks atrodas ļoti tuvu, ļoti precīzi līdz tuvākajām ēkām ir nomērīti šie te 800 

m. Tās ēkas, kas būs šajā teritorijā 800 metros, būs vienkārši jānojauc, nekāda būvniecība tur 

netiks paredzēta. Pie Piebalgu ciemata ir 1,2 km, uzskata, ka šim te attālumam būtu jābūt 

palielinātam līdz  2 km un līdz tuvākajai ēkai ne mazāk par 1 km. Eiropas valstīs šis te attālums 

līdz vēja ģeneratoriem noteikts, sākot ar 700 m līdz pat 2 – 2,5 kilometriem. Dažas valstis mēra 

desmitkārtīgi, ja vēja turbīnas augstums ir 260 m, tad attālums ir 2,6 km. Katrā Eiropas 

Savienības valstī tas notiek savādāk. Piebalgu ciemats atrodas uz privātās zemes, iedzīvotāji 

vispār netiek informēti, jo visas sarunas notiek tikai ar šo te zemes īpašnieku. Mēs tomēr 

pārstāvam sabiedrību, sabiedrībā valda uzskats, ka visiem lēmumiem par vēja ģeneratoru 

projektiem deputāti devuši jāvārdu, kas neatbilst patiesībai. Mēs neesam šeit pieņēmuši nevienu 

lēmumu. Šobrīd vēl spēkā ir iepriekšējo novadu teritorijas plānojumi, viņi ir dažādi, piemēram, 

vecajā Vecumnieku  novadā bija atļauts pie individuālajām mājām saimniecības vajadzībām 

izvietot vēja ģeneratorus augstumā līdz 40 m, bet tur nav neviena vārda par 260 metru un 

augstākajām vēja turbīnām. Apdraudētas teritorijas Beibežos, Stelpē, Nīzerē, Vecumniekos, jo 

šīs firmas  mierā neliksies. Nākamajam  domes sastāvam būs jāpieņem ļoti smagi lēmumi šajā 

sakarā.   

A.Mačeks aicina D.Platonovu atsūtīt deputātiem karti ar apgrūtinājumiem. 

 M.Cimermanis jautā par Rail Baltic nākotni, par stacijām Iecavā un Bauskā. A.Mačeks: 

kamēr nonāks līdz tam, plānojumam būs beidzies termiņš, un vajadzēs izstrādāt jaunu. 

D.Platonova: tas ir tas, kas Satiksmes ministrijas atzinumā ir norādīts, tas viss tiek iestrādāts 

individuāli jau GeoLatvijas saitā, kur var visas teritorijas ar īpašiem noteikumiem redzēt, tai 

skaitā apvedceļus un Rail Baltic trasi. Valsts zemes dienesta kadastra kartē šis koridors iezīmējas 

ar zemju atsavināšanas jautājumiem. Par stacijām  šobrīd grūti pateikt. A.Mačeks: katrā 

gadījumā  viņi nevar iziet ārā no savulaik rezervētā koridora, lai nebūtu jāveic jauns ietekmes uz 

vidi vērtējums. Tie bija 300 metri uz katru pusi no ass līnijas. Kur ir plānotie pieslēgumi, tur 

varētu būt kaut kas.  Rail Baltica pieslēgumi  neiet kopā ar LVC. Tāpēc nākamnedēļ ir kopēja 

saruna, lai saprastu, kas notiek. M.Cimermanis: valsts  pārvalde ir tik vāja, ka tuvākajā laikā 

varētu pieslēgties kādi privātie uzņēmēji. 

Vairāk jautājumu nav, deputāti balsojot pieņem lēmumu.  

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

18 (Laine Baha, Bruno Bahs, Mārtiņš Cimermanis, Vilnis Gailums, 

Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis, Raitis 

Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 
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NOLEMJ: 
Pieņemt lēmumu Nr. 184 “Par Bauskas novada teritorijas plānojuma 2. 

redakcijas pilnveidošanu”. 

 

14.p. 

Par aizņēmumu ERAF projektam “Publiskās infrastruktūras izveide uzņēmējdarbības 

atbalstam Bauskas novadā”. 

 

(A.Mačeks) 

 

Ziņo: Aivars Mačeks. 

Jautājums izskatīts Finanšu komitejas sēdē, jautā, vai nepieciešams ziņojums.  

Ziņojums nav nepieciešams, deputāti balsojot pieņem lēmumu.  

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

18 (Laine Baha, Bruno Bahs, Mārtiņš Cimermanis, Vilnis Gailums, 

Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis, Raitis 

Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 
Pieņemt lēmumu Nr. 185 “Par aizņēmumu ERAF projektam “Publiskās 

infrastruktūras izveide uzņēmējdarbības atbalstam Bauskas novadā””. 

 

15.p. 

Par grozījumiem Bauskas novada Attīstības programmas 2022. – 2028. gadam Investīciju 

plānā. 

 

(A.Mačeks) 

 

Ziņo: Aivars Mačeks. 

Jautājums izskatīts Finanšu komitejas sēdē, jautā, vai nepieciešams ziņojums.  

Ziņojums nav nepieciešams, deputāti balsojot pieņem lēmumu.  

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

18 (Laine Baha, Bruno Bahs, Mārtiņš Cimermanis, Vilnis Gailums, 

Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis, Raitis 

Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 
Pieņemt lēmumu Nr. 186 “Par grozījumiem Bauskas novada Attīstības 

programmas 2022. – 2028. gadam Investīciju plānā”. 
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16.p. 

Par aizņēmumu transporta iegādei skolēnu pārvadāšanai. 

 

(A.Mačeks) 

 

Ziņo: Aivars Mačeks. 

Jautājums izskatīts Finanšu komitejas sēdē, jautā, vai nepieciešams ziņojums.  

Ziņojums nav nepieciešams, deputāti balsojot pieņem lēmumu.  

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

18 (Laine Baha, Bruno Bahs, Mārtiņš Cimermanis, Vilnis Gailums, 

Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis, Raitis 

Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 
Pieņemt lēmumu Nr. 187 “Par aizņēmumu transporta iegādei skolēnu 

pārvadāšanai”. 

 

17.p. 

Par investīciju projekta “Doktorāta ielas un Mežotnes pagasta autoceļa B05 “Mežotne - 

Bajāri - A1” atjaunošana” pieteikuma iesniegšanu un aizņēmumu projekta īstenošanai. 

 

(A.Mačeks) 

 

Ziņo: Aivars Mačeks. 

Jautājums izskatīts Finanšu komitejas sēdē, jautā, vai nepieciešams ziņojums.  

Ziņojums nav nepieciešams, deputāti balsojot pieņem lēmumu.  

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

18 (Laine Baha, Bruno Bahs, Mārtiņš Cimermanis, Vilnis Gailums, 

Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis, Raitis 

Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

Pieņemt lēmumu Nr. 188 “Par investīciju projekta “Doktorāta ielas un 

Mežotnes pagasta autoceļa B05 “Mežotne - Bajāri - A1” atjaunošana” 

pieteikuma iesniegšanu un aizņēmumu projekta īstenošanai”. 

 

 

 

 



18 

 

 

18.p. 

Par investīciju projekta “Pilskalna ielas II posma no Salātu ielas līdz Robežu ielai ar 

pieslēgumu pie Zaļās ielas būvniecība, Bauskā” pieteikuma iesniegšanu un aizņēmumu 

projekta īstenošanai. 

 

(A.Mačeks) 

 

Ziņo: Aivars Mačeks. 

Jautājums izskatīts Finanšu komitejas sēdē, jautā, vai nepieciešams ziņojums.  

Ziņojums nav nepieciešams, deputāti balsojot pieņem lēmumu.  

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

18 (Laine Baha, Bruno Bahs, Mārtiņš Cimermanis, Vilnis Gailums, 

Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis, Raitis 

Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

Pieņemt lēmumu Nr. 189 “Par investīciju projekta “Pilskalna ielas II 

posma no Salātu ielas līdz Robežu ielai ar pieslēgumu pie Zaļās ielas 

būvniecība, Bauskā” pieteikuma iesniegšanu un aizņēmumu projekta 

īstenošanai”. 

 

19.p. 

Par investīciju projekta “Jaunās ielas pārbūve, Vecumniekos, Vecumnieku pagastā, 

Bauskas novadā” pieteikuma iesniegšanu un aizņēmumu projekta īstenošanai. 

 

(A.Mačeks) 

 

Ziņo: Aivars Mačeks. 

Jautājums izskatīts Finanšu komitejas sēdē, jautā, vai nepieciešams ziņojums.  

Ziņojums nav nepieciešams, deputāti balsojot pieņem lēmumu.  

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

18 (Laine Baha, Bruno Bahs, Mārtiņš Cimermanis, Vilnis Gailums, 

Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis, Raitis 

Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

Pieņemt lēmumu Nr. 190 “Par investīciju projekta “Jaunās ielas 

pārbūve, Vecumniekos, Vecumnieku pagastā, Bauskas novadā” 

pieteikuma iesniegšanu un aizņēmumu projekta īstenošanai”. 
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20.p. 

Par investīciju projekta “Mazās ielas pārbūve, Bauska, Bauskas novads” pieteikuma 

iesniegšanu un aizņēmumu projekta īstenošanai. 

 

(I.Spurķe, A.Mačeks, L.Baha, G.Kalniņš) 

 

Ziņo: Ilona Spurķe. 

Projekts un līdzfinansējums apstiprināts  komiteju apvienotajā sēdē 13. februārī. Projekta 

izmaksas noteiktas iepirkuma rezultātā, tās ir 151 647,39 EUR. Atbilstoši valsts budžeta likumā 

noteiktajam pašvaldība var ņemt aizņēmumu projekta īstenošanai, nodrošinot 15% 

līdzfinansējumu. Nepieciešamā aizņēmuma summa ir 128 900 EUR. Pēc pozitīva Satiksmes 

ministrijas atzinuma aizņēmumu saņemšanas plānots ņemt uz 10 gadiem, ar atlikto 

pamatsummas maksājumu 2026. gada martā, aizņēmumu paredzēts izņemt 2025. gadā.  

 L.Baha lūdz ieskicēt, kāda ir kopējā aizņēmumu bilance uz šo brīdi. I.Spurķe: šobrīd tiek 

apstiprināti 6 jauni aizņēmumi. Ietekme no aizņēmumu kredītprocentiem pašlaik veidojas pret 

esošo ieņēmumu bāzi 13,2 % uz šo gadu. Uz 2026. gadu saistību apmērs ir 14,4 %. Procenti 

precizēsies atbilstoši procentu likmju izmaiņām, kas tiek pārskatītas katru mēnesi. Aizņēmumi ir 

ar mainīgo procentu likmi. Saistību apmēru ietekmēs arī iespējamās ieņēmumu bāzes izmaiņas. 

A.Mačeks: pārmaksātais virsplāna iedzīvotāju ienākumu nodoklis tiek novirzīts aizdevumu 

apmaksai gada beigās. L.Baha: kāda ir pieļaujamā  procentu  likme? I.Spurķe: 20 %.  

G.Kalniņš jautā par procentu likmēm, pie izpilddirektora ziņojuma pievienotajā budžeta 

izpildē bija redzams, ka četros mēnešos procentu maksājumus ir 52 vai 53 % pret plānoto vairāk. 

I.Spurķe: salīdzinot ar 2024. gadu, procentu likmes ir kritušās, procentu atmaksa nenotiek katru 

mēnesi, bet gan reizi ceturksnī.  

Vairāk jautājumu nav, deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

17 (Laine Baha, Bruno Bahs, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis 

Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Aivars Mačeks, 

Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Ināra Pētersone, 

Līga Rimševica, Jānis Siugalis, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  1 (Mārtiņš Cimermanis) 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

Pieņemt lēmumu Nr. 191 “Par investīciju projekta “Mazās ielas 

pārbūve, Bauska, Bauskas novads” pieteikuma iesniegšanu un 

aizņēmumu projekta īstenošanai”. 

 

21.p. 

Par projekta pieteikuma “Kultūras mantojuma saglabāšana un jaunu pakalpojumu 

attīstība Bauskas pilsētas vēsturiskajā centrā” iesniegšanu. 

 

(A.Mačeks) 

 

Ziņo: Aivars Mačeks. 

Jautājums izskatīts Izglītības, kultūras un sporta komitejas sēdē, Vides un attīstības 

komitejas sēdē un Finanšu komitejas sēdē, jautā, vai nepieciešams ziņojums.  

Ziņojums nav nepieciešams, deputāti balsojot pieņem lēmumu. 
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Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

18 (Laine Baha, Bruno Bahs, Mārtiņš Cimermanis, Vilnis Gailums, 

Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis, Raitis 

Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

Pieņemt lēmumu Nr. 192 “Par projekta pieteikuma “Kultūras 

mantojuma saglabāšana un jaunu pakalpojumu attīstība Bauskas 

pilsētas vēsturiskajā centrā” iesniegšanu”. 

 

22.p. 

Par kultūras mantojuma objekta “Bauskas Amatu māja” darbības stratēģijas 2026.–2035. 

gadam apstiprināšanu. 

 

(A.Mačeks, M.Cimermanis) 

 

Ziņo: Aivars Mačeks. 

Jautājums izskatīts Izglītības, kultūras un sporta komitejas sēdē, Vides un attīstības 

komitejas sēdē un Finanšu komitejas sēdē, vai nepieciešams ziņojums.  

Ziņojums nav nepieciešams, deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

M.Cimermanis iesaka par šo stratēģiju vairāk informēt sabiedrību publiskajā telpā. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

18 (Laine Baha, Bruno Bahs, Mārtiņš Cimermanis, Vilnis Gailums, 

Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis, Raitis 

Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 
Pieņemt lēmumu Nr. 193 “Par kultūras mantojuma objekta Bauskas 

Amatu māja darbības stratēģijas 2026.–2035. gadam apstiprināšanu”. 

 

23.p. 

Par atbalstu Erasmus+ jauniešu līdzdalības projektam “WIDE VIDE”. 

 

(A.Mačeks) 

 

Ziņo: Aivars Mačeks. 

Jautājums izskatīts Izglītības, kultūras un sporta komitejas sēdē, Vides un attīstības 

komitejas sēdē un Finanšu komitejas sēdē, vai nepieciešams ziņojums.  
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Ziņojums nav nepieciešams, deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

18 (Laine Baha, Bruno Bahs, Mārtiņš Cimermanis, Vilnis Gailums, 

Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis, Raitis 

Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 
Pieņemt lēmumu Nr. 194 “Par atbalstu Erasmus+ jauniešu līdzdalības 

projektam “WIDE VIDE””. 

 

24.p. 

Par saistošo noteikumu “Grozījumi Bauskas novada domes 2024. gada 19. decembra 

saistošajos noteikumos Nr. 21 “Par Bauskas novada pašvaldības budžetu 2025. gadam” 

apstiprināšanu”. 

 

(I.Spurķe) 

 

Ziņo: Ilona Spurķe. 

Salīdzinot ar Finanšu komitejā skatīto budžeta grozījumu redakciju ir veikti precizējumi, 

ieņēmumu daļa ir palielināta par 11 200 EUR, jo budžetā tiek iekļauts Zemgales plānošanas 

reģiona finansējums remigrācijas pasākumam, kas ir 8000 EUR, un finansējums projektam 

“WIDE VIDE” 3200 EUR. Attiecīgi izdevumu daļa palielināta par 16 000 EUR, budžetā tiek 

iekļauta autobusa iegāde skolēnu pārvadāšanai par 104 379 EUR. Aizņēmuma palielinājums 

autobusa iegādei par  93 941 EUR. 6. pielikums ir papildināts, iekļaujot aizņēmumu Salātu ielas 

pārbūvei, jo 26. maijā parakstīts Valsts kases aizdevuma līgums. 

Jautājumu nav, deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

18 (Laine Baha, Bruno Bahs, Mārtiņš Cimermanis, Vilnis Gailums, 

Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis, Raitis 

Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

Pieņemt lēmumu Nr. 195 “Par saistošo noteikumu “Grozījumi Bauskas 

novada domes 2024. gada 19. decembra saistošajos noteikumos Nr. 21 

“Par Bauskas novada pašvaldības budžetu 2025. gadam” 

apstiprināšanu””. 

 

 

25.p. 

Par pārvaldes uzdevumu izstrādi darbam ar jaunatni Bauskas pilsētā. 



22 

 

 

(A.Mačeks, L.Vasiļauska, I.Pētersone, E.Grigorjeva, G.Kalniņš, A.Jātnieks, M.Cimermanis, 

B.Bahs, J.Krievs) 

 

Ziņo: Līga Vasiļauska. 

Jautājums skatīts Izglītības, kultūras un  sporta komitejā, kur tika rosināts grozīt lēmuma 

projektu, kas attiecīgi izdarīts. Grozījumus bija nepieciešams veikt arī pēc Finanšu komitejas. 

Tagad ir saprotams uzdevums, kas jāveic un jādara attiecīgi līdz 1. septembrim, lai varētu nonākt 

pie kaut kāda redzējuma un saprašanas, kas notiks ar jauniešu lietām Bauskas pilsētā. Šī 

jaunatnes māja varētu būt noderīga kā mājvieta jauniešu domei, ap kur varētu viss ap to augt un 

attīstīties.  

I.Pētersone: valsts pārvaldē katrai struktūrvienībai ir vai nu reglaments vai nolikums, katrai 

struktūrvienībai  ir deleģēti arī konkrēti uzdevumi. Ja tas tā ir, tad šajā projektā to vajadzētu 

atspoguļot, jo saprotams, ka ir runa par pašvaldībai deleģēto funkciju – darbs ar jauniešiem. Lai 

visi vienādi saprastu, ko nozīmē darbs ar jauniešiem, izpildvaras struktūrvienībai ir jābūt 

deleģētiem uzdevumiem. Ja ir deleģēti uzdevumi, tad ir arī kaut kādi izmērāmi rezultāti, ko 

izpildvaras vadītājs katrai struktūrvienībai deleģē. Tā vajadzētu funkcionēt valsts pārvaldē, jo 

citādi līdz galam nav skaidrs, kā tiek vērtēts un noteikts, kā tiek prasīta un izmērāma atbildība, 

kas ir deleģēts konkrētai struktūrvienībai. Līdz ar to attiecīgi šajā lēmuma projektā lemjošajā 

daļā vajadzētu būt katra uzdevuma novērtējums efektivitātes ziņā, cik tas izmaksā pašvaldībai, 

tikai tad tālāk var veikt cenu aptauju vai aptaujāt Bauskas novadā reģistrētās visas sabiedriskās 

organizācijas, kas darbojas ar jauniešiem, vai viņi ir gatavi slēgt deleģējuma līgumu un šos 

pakalpojumus nodrošināt. Tad veidojas šis izvērtējums un, izejot no tās efektivitātes, tiek 

pieņemts tālāk. Šobrīd lemjošajā daļā konkrētai atbildīgajai nodaļai līdz 1. septembrim ir jāizdara  

liels darbs,  jo arī katru gadu tiek gatavots gada plāns. Ja šajā gada plānā ir strikti uzdevumi un 

rezultatīvie rādītāji, tad ir viss kārtībā. Šobrīd ir izstrādāts modelis, ka funkciju, kas mums ir, 

mēs darām, kā mēs katrs saprotam.  

A.Mačeks: tā nav valsts pārvalde, tā ir pašvaldība, kurā nav tik strikti šāda izmēra 

uzdevumi katram darbiniekam noteikti. Šajā gadījumā jānodefinē, ko mēs paši darām un ko mēs 

dosim projām? Šajā brīdī mums nav nevienam darbiniekam izmērāmu lielumu. I.Pētersone:  

nevar pārvaldības jomā, bet attiecībā uz darbu ar jauniešiem – sports, kultūra, tās ir tādas 

visaptverošas jomas, ko mums ir vajadzīgs nodrošināt, ja ir tāda funkcija, bet mēs joprojām pa 4 

gadiem neesam tikuši skaidrībā, cik viņš spēj.  Kas ir tas, ko mēs gribam, jo tikai tad mēs arī 

varam prasīt kaut kādu atbildību un saprast, vai virziens ir pareizs, vai ir kaut kas pilnveidojams 

vai pārskatāms. A.Mačeks: pa šiem vasaras mēnešiem tiekam galā, kurus uzdevumus varam dot, 

kurus mēs spēsim izmērīt. I.Pētersone: vispirms – vispār kādi ir uzdevumi? A.Mačeks: mēs 

nodefinējam visus uzdevumus, katram ejam cauri, ko mēs varam paveikt, un ko varam uzlikt kā 

izmērāmu. Būtu muļķīgi pateikt, ka jums tagad vajag piecus pasākumus. Stipri jāpiestrādā pie  

šādiem uzdevumiem, lai viņi paši sev nodefinē, kas tad viņiem ir konkrēti. Tāpēc arī šajā brīdī ir 

šis uzdevums, lai mēs atkal pie tā neatgrieztos pēc 2 mēnešiem un pateiktu, ka mums nekā nav. 

Šis ir konkrēts laika  nogrieznis, kurā tas ir jādara. Protams, ka vasara ir ļoti nepateicīgs laiks 

jauniešiem, noteikti arī jauniešu domē ne visi gribēs aktīvi darboties. I.Pētersone: izlasiet 

lemjošo daļu, vai tajā tas ir salasāms? 1. punktā noteikts līdz 1. septembrim izstrādāt pārvaldes  

uzdevumus darbam ar jaunatni un izvērtēt, cik efektīva būs uzdevumu izpilde, ja to veiks 

pašvaldība. Tad varbūt jāpieraksta vismaz “katra uzdevuma izpilde”, jo es saprotu, ka visu mēs 

nenodosim, tikai kaut kādu konkrētu daļu. E.Grigorjeva:  jaunatnes rīcības plānā 2025. gadam ir 

nedaudzi no šiem uzdevumiem, no šiem mēģināsim izveidot uzdevumus pirmajai reizei.  

G.Kalniņš:  ir kaut tomēr ir jāiet uz priekšu, tā kā tas attiecas konkrēti tikai uz Bauskas 

pilsētu, lai nebūtu apburtais loks, tad mēs to gribam deleģēt un uzreiz salīdzināt, vai tas būtu 

izdevīgi mums pašiem vai tam, kam deleģēsim, kaut kāda tirgus izpēte ir jāveic. Pēc tam jau mēs 

varam runāt par tām konkrētajām lietām jeb deleģējuma funkcijām, ko  gribam nodot, līdz 
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deleģējuma līguma slēgšanai  paliek tāpat iespēja izvērtēt. A.Mačeks: jebkurā gadījumā vēl 

lemsim par to, tas nav galīgais lēmums šajā brīdī.  

I.Pētersone: šeit ir runa, lai dokumentos viss ir juridiski korekti, jo mēs balsojot 

uzņemamies atbildību. A.Jātnieks: vai ir bijusi saruna ar jauniešiem par to, ka par to, ko viņi paši 

vēlas, kas ir tas, kas būtu vajadzīgs no viņu puses. Ja mēs uzdosim šādu lēmumu, ir vajadzīga 

pašu jauniešu līdzdalība lēmuma pieņemšanā. Ja šāda iniciatīva nāk no viņiem, nākotnē būtu 

iegūtas gan efektīvas prasmes, gan arī zināšanas konkrētajā jomā. A.Mačeks: patiesībā ir jāveic  

konkrēts darbs ar konkrētām lietām,  tāpēc jau tas ir viss šis stāsts sadarbībā ar jauniešu padomi  

attiecīgi ar visiem jauniešiem arī izstrādāt un saprast, jo mums jau viss novadā jau visapkārt 

darbojas, izņemot Bausku un vēl tuvos pagastos. Mēs nevaram uzreiz pateikt nē, tas ir slikti, un 

tas būs labi. Kur nedarbojas, tur sākam šo stāstu. Ja viņš labi aizies un viss forši notiek, tad mēs 

varam turpināt tālāk. Jebkurā gadījumā jaunatnes nodaļai būs jābūt, tur nebūs variantu, tur 

izdevumi nemazināsies. 

M.Cimermanis: piekrīt I.Pētersonei, bet lasot 1.1. punktu “izstrādāt deleģējuma 

uzdevumu”, tas ir skaidrs. Bet tālāk cik efektīva būs uzdevumu izpilde, ja to veiks pašvaldība, ar 

ko salīdzinot? Tas ir tāds neskaidrs uzdevums. Lūdz skaidrojumu. A.Mačeks: mums būs 

jāizvērtē, tas vai izdevīgāk ir tas, ka veic pakalpojumu sniedzējs, nevis pašvaldība, ir jābūt abām 

lietām izvērtētām gan matemātiski, gan finansiāli, gan visādā citādā veidā, gan arī resursu ziņā. 

Un ja ir lētāk, ka to pašu uzdevumu izdara biedrība, tad viņam arī būs pamats kā deleģēšanai. 

Mēs sevi nevērtējam šajā brīdī, bet ja mums būs jāsalīdzina, kas var efektīvāk veikt, mums arī 

sevi jāizvērtē. Tas vēl nav deleģējums.  M.Cimermanis: tad jau 1.2. punktā, kur ir minēta tirgus 

izpēte – tas jau būs tas izvērtējums. Mēs identificēsim nepilnību. Tagad būs divu veidu 

salīdzinājumi viens 1.1. punktā un viens būs 1.2 punktā. Tirgus izpēte ir salīdzināšana. 

I.Pētersone: tirgus izpēte nav tādā izpratnē, bet principā ir runa par cenu aptauju. M.Cimermanis: 

tirgus izpēte nosaka labāko vai to, ka ir deficīts un mēs paši to darām. Nesaprotami, kāpēc 1.1. 

punktā atstāts tas pašvaldības vērtējums. E.Grigorjeva: 1. punktā domāts tā, ka mēs paši sevi 

novērtējam, saprotam, ko varam izdarīt paši un ko nē, saliekam tāmēs pa konkrētiem 

uzdevumiem. Kad tas izdarīts, mēs šos uzdevumus piedāvājam citām biedrībām, redzam, ko viņi 

var piedāvāt un cik tas izmaksā viņiem. Precizēs uz cenu aptauju. M.Cimermanis: kāpēc tik 

sarežģīti? Jums ir jāizvērtē vai varam deleģēt vai nevaram? E.Grigorjeva: tāpēc, ka normatīvie 

akti to nosaka. Lai varētu deleģēt, ir jāizvērtē šī efektivitāte. I.Pētersone: ir  VARAM vadlīnijas 

attiecībā uz šo. A.Mačeks aicina virzīties tālāk. B.Bahs izsakās, ka šis jautājums ir izsaucis ļoti 

plašu jautājumu un diskusiju gūzmu. Pats ir iesaistīts un izprot šo jautājumu, bet vairāk 

uztraucas, lai sabiedrība izprastu šīs diskusijas. Lūdz L.Vasiļauskai nelielu komentāru, par ko 

vispār šeit ir diskusija, lai cilvēkam no malas ir vēlme tajā visā iedziļināties. L.Vasiļauska  

izsakās, ka lielāko rezonansi radījis formulējums, iespējams, ka ir jāpamaina formulējumu tirgus 

izpēti pret cenu aptauju, bet jau izrunājām, ka šī jautājuma  lielākā būtība izpētīt potenciālos 

pretendentus, kas varētu organizēt darbu ar jaunatni Bauskas pilsētā,  un tālāk lemt par to, vai šī 

funkcija būtu deleģējama, šobrīd jāizpēta vispār situācija kā tāda, vai kāda persona, kas nav 

pašvaldība, varētu šos uzdevumus veikt efektīvāk nekā pašvaldība, varbūt, ka biedrībai vai kādai 

citai personai ir kāds plašāks piedāvājums, un tad jau tālāk vērtēt šo visu jautājumu. Šis ir tikai 

starts šī jautājuma virzīšanai. Jautājumā par to, vai tiks informēta sabiedrība, Jaunatnes nodaļa ir 

izstrādājusi rīcības plānu, kur viena no šīm aktivitātēm ir jauniešu aptauja, lai nav tā, ka 

pašvaldības ierēdņi birokrāti izdomā, kas kādam būtu vajadzīgs. Šai iniciatīvai un vēlmēm jānāk 

no pašiem jauniešiem, tādēļ aptaujā paredzēts iesaistīt visas ieinteresētās personas. J.Krievs 

izsakās, ka trešo reizi piedalās šī jautājuma izskatīšanā,  ar katru reizi tas paliek arvien 

neskaidrāks. Daļēji piekrīt L.Bahas izteiktajam viedoklim par jaunatnes stratēģiju, kā tirgus 

izpētē varēs salīdzināt – ja Bauskas pilsētā tas ir efektīvi,  Iecavas pilsētā nav, Vecumniekos tas 

ir ļoti efektīvi?  Ja šodien tik tālu ir tikts, tomēr tirgus izpēte nav jāveic visā novadā? Jo jaunatnes 

lietu speciālista aiziešana no darba ir diezgan liels sitiens Iecavai. A.Mačeks precizē, ka tas nav 

Iecavā, bet gan visā novadā. J.Krievs: kā tagad darīsim, Bauskā kaut ko deleģēsim  biedrībai, 

Iecavā to darīs pašvaldības algots cilvēks.  Jāskatās kompleksi, ko mēs varam, līdz ar to kāda būs 
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jaunatnes lietu stratēģija. Tirgus izpēte ir nepieciešama, par efektivitātēm jāskatās. Ja mērķis bija 

runāt tikai par Bauskas pilsētu, lēmuma projekts ir sagatavots ļoti korekti.  

L.Baha aicina deputātus grozīt 1. punktu  un uzdot šo uzdevumu veikt administrācijas 

Izglītības, kultūras, sporta un sabiedrības labklājības departamentam, nevis jaunatnes nodaļai. 

Jaunatnes nodaļā ir tikai 2 darbinieki, paliks tikai viens, līdz 1. septembrim šis uzdevums nebūs 

izpildāms. Ņemot vērā, ka funkcionālā pakļautība ir zem Bauskas apvienības pārvaldes, tomēr 

arī Bauskas apvienības pārvaldi iekļaut šī uzdevuma izpildē.  

A.Mačeks pateicas par viedokļiem, aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

Vairāk jautājumu nav, deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

16 (Bruno Bahs, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis 

Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, 

Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, 

Jānis Siugalis, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  1 (Laine Baha) 

"NEPIEDALĀS" -  1 (Mārtiņš Cimermanis) 

NOLEMJ: 
Pieņemt lēmumu Nr. 196 “Par pārvaldes uzdevumu izstrādi darbam ar 

jaunatni Bauskas pilsētā”. 

 

26.p. 

Par zemes vienības ar kadastra apzīmējumu 4050 002 0363 iegūšanu īpašumā. 

 

(A.Mačeks) 

 

Ziņo: Aivars Mačeks. 

Jautājums izskatīts Finanšu komitejas sēdē, jautā, vai nepieciešams ziņojums.  

Ziņojums nav nepieciešams, deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

18 (Laine Baha, Bruno Bahs, Mārtiņš Cimermanis, Vilnis Gailums, 

Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis, Raitis 

Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 
Pieņemt lēmumu Nr. 197 “Par zemes vienības ar kadastra apzīmējumu 

4050 002 0363 iegūšanu īpašumā”. 

 

27.p. 

Par būvniecības ieceri “Slēgtas lagūnas tipa digestāta krātuves jauna būvniecība 

nekustamajā īpašumā “Barotava”, Vecsaules pagasts, Bauskas novads”. 
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(D.Putna, B.Bahs) 

 

Ziņo: Aivars Mačeks. 

Jautājums izskatīts Vides un attīstības komitejas sēdē, lūdz ziņojumu.  

D.Putna ziņo: Būvvaldē saņemts Vackara Jāņa zemnieku saimniecības "BEĶERI" 

būvniecības ieceres dokumentācija slēgtas lagūnas tipa digestāta krātuves jaunai būvniecībai 

nekustamajā īpašumā “Barotava”, Vecsaules pagastā. Būvprojekta izstrādātājs ir SIA 

"Neoprojekts". Digestāta krātuves būvniecība paredzēta uz saimniecības īpašumā esošā 

nekustamā īpašuma sastāvā esošajā zemes vienībā. Saskaņā ar saistošo noteikumu teritorijas 

izmantošanas un apbūves noteikumu nosacījumiem digestāta krātuves būvniecība 

lauksaimniecības teritorijā atbilst teritorijas galvenajam izmantošanas veidam – lauksaimnieciskā 

izmantošana. Nekustamā īpašuma sastāvā esošā zemes vienība nav apbūvēta. Būvniecības 

iecerei saņemti tehniskie noteikumi no Valsts vides dienesta, kurš izvirzījis nosacījumus 

būvprojekta izstrādei un būvdarbu veikšanai. Būvniecības ieceres prezentācijas un publiskās 

apspriešanas sapulce notika 2025. gada 14. aprīlī, ieceri prezentēja un uz apmeklētāju 

jautājumiem atbildēja ZS "BEĶERI” īpašnieks Jānis Vackars. Pasākumā piedalījās 7 

apmeklētāji, ieskaitot būvniecības ierosinātāja, pašvaldības administrācijas un būvvaldes 

pārstāvjus. Pasākumā pārstāvju no iedzīvotāju vidus nebija. Tika saņemtas kopā 40 aptaujas 

anketas atbalstošas būvniecības iecerei. Visi materiāli pievienoti pārskatā. Digestāts tiks 

piegādāts no Iecavas SIA “Egg Energy”, tiks izmantots zemnieku saimniecības esošajos laukos. 

Par Valsts vides dienesta izvirzītajām prasībām tie īsumā ir tādi, ka krātuves pamatiem, sienām ir 

jābūt hermētiski noslēgtām, jāizmanto speciāli ūdensnecaurlaidīgi materiāli. Krātuves virskārta 

tiks pārsegta ar salmu pārklāju, kas ir atļautais izmantošanas veids. Ir konkrētas prasības atkarībā 

no krātuves pamatu līmeņa, attiecībā uz gruntsūdeņu līmeni. Izvēlētā vieta ir ļoti labvēlīga, jo 

tuvākā lauku viensēta atrodas 1 km attālumā.  

B.Bahs jautā, kas ir šie 40 respondenti. D.Putna atbild, ka pārskatā viss ir atspoguļots – 3 

iedzīvotāji no Jaunsaules pagasta, 11 ir tādi, kas pastāvīgi nedzīvo uz vietas, bet teritorijā tikai 

viesojas un atpūšas, 5 ir Vecsaules pagasta iedzīvotāji, 8 Skaistkalnes pagasta iedzīvotāji, 9 

dzīvo pārējā novada teritorijā, 4 ir kuriem ir īpašums Jaunsaules pagastā, bet īpašumu izmanto 

īrnieki.  

Vairāk jautājumu nav, deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

18 (Laine Baha, Bruno Bahs, Mārtiņš Cimermanis, Vilnis Gailums, 

Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis, Raitis 

Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

Pieņemt lēmumu Nr. 198 “Par būvniecības ieceri “Slēgtas lagūnas tipa 

digestāta krātuves jauna būvniecība nekustamajā īpašumā “Barotava”, 

Vecsaules pagasts, Bauskas novads”.” 

 

Plkst. 11.10 sēdē tiek izsludināts pārtraukums. 

Sēde tiek atsākta plkst. 11.20. 
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28.p. 

Par nedzīvojamo telpu nodošanu bezatlīdzības lietošanā SIA "Zemgales mutes veselības 

centrs”. 

 

(A.Mačeks) 

 

Ziņo: Aivars Mačeks. 

Jautājums izskatīts Izglītības, kultūras un sporta komitejas sēdē, Sociālās un veselības 

komitejas sēdē un Finanšu komitejas sēdē, jautā, vai nepieciešams ziņojums. 

 Ziņojums nav nepieciešams, deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

15 (Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, 

Juris Krievs, Solveiga Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards 

Melgailis, Inita Nagņibeda, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis 

Siugalis, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  3 (Laine Baha, Bruno Bahs, Mārtiņš Cimermanis) 

NOLEMJ: 
Pieņemt lēmumu Nr. 199 “Par nedzīvojamo telpu nodošanu 

bezatlīdzības lietošanā SIA “Zemgales mutes veselības centrs””. 

 

29.p. 

Par nedzīvojamās telpas daļas Uzvaras ielā 1, Bauskā, nomas līguma slēgšanu ar Pārtikas 

drošības, dzīvnieku veselības un vides zinātnisko institūtu ”BIOR”. 

 

(A.Mačeks) 

 

Ziņo: Aivars Mačeks. 

Jautājums izskatīts Vides un attīstības komitejas sēdē un Finanšu komitejas sēdē, jautā, vai 

nepieciešams ziņojums.  

Ziņojums nav nepieciešams, deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

16 (Bruno Bahs, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis 

Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, 

Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, 

Jānis Siugalis, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  2 (Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis) 

NOLEMJ: 

Pieņemt lēmumu Nr. 200 “Par nedzīvojamās telpas daļas Uzvaras ielā 

1, Bauskā, nomas līguma slēgšanu ar Pārtikas drošības, dzīvnieku 

veselības un vides zinātnisko institūtu ,”BIOR””. 

 

30.p. 

Par nedzīvojamās telpas daļas Uzvaras ielā 1, Bauskā, nomas līguma slēgšanu ar Pārtikas 

un veterināro dienestu. 
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(A.Mačeks) 

 

Ziņo: Aivars Mačeks. 

Jautājums izskatīts Vides un attīstības komitejas sēdē un Finanšu komitejas sēdē, jautā, vai 

nepieciešams ziņojums.  

Ziņojums nav nepieciešams, deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

16 (Bruno Bahs, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis 

Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, 

Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, 

Jānis Siugalis, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  
2 (Laine Baha - Nepiedalās balsojumā, Mārtiņš Cimermanis - 

Nepiedalās balsojumā) 

NOLEMJ: 
Pieņemt lēmumu Nr. 201 “Par nedzīvojamās telpas daļas Uzvaras ielā 

1, Bauskā, nomas līguma slēgšanu ar Pārtikas un veterināro dienestu”. 

 

31.p. 

Par nekustamā īpašuma Zaļā iela 14B, Bauskā pārņemšanu Bauskas novada pašvaldības 

īpašumā. 

 

(A.Mačeks) 

 

Ziņo: Aivars Mačeks. 

Jautājums izskatīts Vides un attīstības komitejas sēdē, jautā, vai nepieciešams ziņojums. 

Ziņojums nav nepieciešams, deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

17 (Laine Baha, Bruno Bahs, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis 

Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Aivars Mačeks, 

Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Ināra Pētersone, 

Līga Rimševica, Jānis Siugalis, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  1 (Mārtiņš Cimermanis) 

NOLEMJ: 
Pieņemt lēmumu Nr. 202 “Par nekustamā īpašuma Zaļā iela 14B, 

Bauskā pārņemšanu Bauskas novada pašvaldības īpašumā”. 

 

32.p. 

Par nekustamā īpašuma Zaļā iela 23A, Bauskā pārņemšanu Bauskas novada pašvaldības 

īpašumā. 

 

(A.Mačeks) 
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Ziņo: Aivars Mačeks. 

Jautājums izskatīts Vides un attīstības komitejas sēdē, jautā, vai nepieciešams ziņojums. 

Ziņojums nav nepieciešams, deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

17 (Laine Baha, Bruno Bahs, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis 

Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Aivars Mačeks, 

Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Ināra Pētersone, 

Līga Rimševica, Jānis Siugalis, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  1 (Mārtiņš Cimermanis) 

NOLEMJ: 
Pieņemt lēmumu Nr. 203 “Par nekustamā īpašuma Zaļā iela 23A, 

Bauskā pārņemšanu Bauskas novada pašvaldības īpašumā”. 

 

33.p. 

Par atļauju lauksaimniecībā izmantojamās zemes ierīkošanai mežā nekustamajā īpašumā 

“Jaunziemeļi”, Rundāles pagastā. 

 

(A.Mačeks) 

 

Ziņo: Aivars Mačeks. 

Jautājums izskatīts Vides un attīstības komitejas sēdē, jautā, vai nepieciešams ziņojums. 

Ziņojums nav nepieciešams, deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

17 (Laine Baha, Bruno Bahs, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis 

Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Aivars Mačeks, 

Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Ināra Pētersone, 

Līga Rimševica, Jānis Siugalis, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  1 (Mārtiņš Cimermanis) 

NOLEMJ: 

Pieņemt lēmumu Nr. 204 “Par atļauju lauksaimniecībā izmantojamās 

zemes ierīkošanai mežā nekustamajā īpašumā “Jaunziemeļi”, Rundāles 

pagastā”. 

 

34.p. 

Par atļaujas izsniegšanu lauksaimniecībā izmantojamās zemes ierīkošanai mežā 

nekustamajā īpašumā “Kvietes”, Īslīces pagastā. 

 

(A.Mačeks) 

 

Ziņo: Aivars Mačeks. 
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Jautājums izskatīts Vides un attīstības komitejas sēdē, jautā, vai nepieciešams ziņojums. 

Ziņojums nav nepieciešams, deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

18 (Laine Baha, Bruno Bahs, Mārtiņš Cimermanis, Vilnis Gailums, 

Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis, Raitis 

Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

Pieņemt lēmumu Nr. 205 “Par atļaujas izsniegšanu lauksaimniecībā 

izmantojamās zemes ierīkošanai mežā nekustamajā īpašumā “Kvietes”, 

Īslīces pagastā”. 

 

35.p. 

Par atļaujas izsniegšanu lauksaimniecībā izmantojamās zemes ierīkošanai mežā 

nekustamajā īpašumā “Valteri”, Īslīces pagastā. 

 

(A.Mačeks) 

 

Ziņo: Aivars Mačeks. 

Jautājums izskatīts Vides un attīstības komitejas sēdē, jautā, vai nepieciešams ziņojums. 

Ziņojums nav nepieciešams, deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

18 (Laine Baha, Bruno Bahs, Mārtiņš Cimermanis, Vilnis Gailums, 

Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis, Raitis 

Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

Pieņemt lēmumu Nr. 206 “Par atļaujas izsniegšanu lauksaimniecībā 

izmantojamās zemes ierīkošanai mežā nekustamajā īpašumā “Valteri”, 

Īslīces pagastā”. 

 

36.p. 

Par nekustamā īpašuma “Vālodzes” zemes vienības Īslīces pagastā nodošanu īpašumā bez 

atlīdzības. 

 

(A.Mačeks, M.Šarķis, B.Bahs) 

 

Ziņo: Aivars Mačeks. 
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Jautājums izskatīts Vides un attīstības komitejas sēdē, lūdz ziņojumu.  

M.Šarķis ziņo: nekustamais īpašums “Vālodzes” sastāv no zemes vienības 0,2601 ha 

platībā. Uz zemes vienības atrodas 2 dzīvokļu dzīvojamā māja, kurā dzīvokļi privatizēti par 

pajām. Likums paredz, ka par pajām privatizētu dzīvokļu īpašniekiem valsts un pašvaldību 

zemesgabalus, kas atrodas lauku apvidos, nodot īpašumā bez atlīdzības, slēdzot vienošanos par 

zemes nodošanu īpašumā bez atlīdzības.  

 Vairāk jautājumu nav, deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

18 (Laine Baha, Bruno Bahs, Mārtiņš Cimermanis, Vilnis Gailums, 

Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis, Raitis 

Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 
Pieņemt lēmumu Nr. 207 “Par nekustamā īpašuma “Vālodzes” zemes 

vienības Īslīces pagastā nodošanu īpašumā bez atlīdzības”. 

 

37.p. 

Par pašvaldības īpašuma tiesību izbeigšanu uz nekustamo īpašumu “Liellauki 5”, 

Ceraukstes pagastā. 

 

(A.Mačeks) 

 

Ziņo: Aivars Mačeks. 

Jautājums izskatīts Vides un attīstības komitejas sēdē, jautā, vai nepieciešams ziņojums. 

Ziņojums nav nepieciešams, deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

18 (Laine Baha, Bruno Bahs, Mārtiņš Cimermanis, Vilnis Gailums, 

Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis, Raitis 

Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 
Pieņemt lēmumu Nr. 208 “Par pašvaldības īpašuma tiesību izbeigšanu 

uz nekustamo īpašumu “Liellauki 5”, Ceraukstes pagastā”. 

 

38.p. 

Par ceļa servitūta tiesības nodibināšanu nodrošinot piekļuvi nekustamajam īpašumam 

“Kārkliņi-1” Vecumnieku pagastā. 
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(A.Mačeks) 

 

Ziņo: Aivars Mačeks. 

Jautājums izskatīts Vides un attīstības komitejas sēdē, jautā, vai nepieciešams ziņojums. 

Ziņojums nav nepieciešams, deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

18 (Laine Baha, Bruno Bahs, Mārtiņš Cimermanis, Vilnis Gailums, 

Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis, Raitis 

Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

Pieņemt lēmumu Nr. 209 “Par ceļa servitūta tiesības nodibināšanu 

nodrošinot piekļuvi nekustamajam īpašumam “Kārkliņi-1” Vecumnieku 

pagastā”. 

 

39.p. 

Par ceļa servitūta atzīmes dzēšanu īpašumā “Lielsmiltaiņi 22A”, Iecavā. 

 

(A.Mačeks) 

 

Ziņo: Aivars Mačeks. 

Jautājums izskatīts Vides un attīstības komitejas sēdē, jautā, vai nepieciešams ziņojums. 

Ziņojums nav nepieciešams, deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

18 (Laine Baha, Bruno Bahs, Mārtiņš Cimermanis, Vilnis Gailums, 

Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis, Raitis 

Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 
Pieņemt lēmumu Nr. 210 “Par ceļa servitūta atzīmes dzēšanu īpašumā 

“Lielsmiltaiņi 22A”, Iecavā”. 

 

40.p. 

Par ceļa servitūta atzīmes dzēšanu īpašumā “Spārni”, Iecavā. 

 

(A.Mačeks) 

 

Ziņo: Aivars Mačeks. 
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Jautājums izskatīts Vides un attīstības komitejas sēdē, jautā, vai nepieciešams ziņojums. 

Ziņojums nav nepieciešams, deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

18 (Laine Baha, Bruno Bahs, Mārtiņš Cimermanis, Vilnis Gailums, 

Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis, Raitis 

Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 
Pieņemt lēmumu Nr. 211 “Par ceļa servitūta atzīmes dzēšanu īpašumā 

“Spārni”, Iecavā”. 

 

41.p. 

Par ceļa servitūta atzīmes dzēšanu īpašumā Sila iela 12A, Iecavā. 

 

(A.Mačeks) 

 

Ziņo: Aivars Mačeks. 

Jautājums izskatīts Vides un attīstības komitejas sēdē, jautā, vai nepieciešams ziņojums. 

Ziņojums nav nepieciešams, deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

18 (Laine Baha, Bruno Bahs, Mārtiņš Cimermanis, Vilnis Gailums, 

Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis, Raitis 

Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 
Pieņemt lēmumu Nr. 212 “Par ceļa servitūta atzīmes dzēšanu īpašumā 

Sila iela 12A, Iecavā”. 

 

42.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma “Baznīcas iela 7” Skaistkalnes 

pagastā nodošanu atsavināšanai. 

 

(A.Mačeks) 

 

Ziņo: Aivars Mačeks. 

Jautājums izskatīts Finanšu komitejas sēdē, jautā, vai nepieciešams ziņojums.  

Ziņojums nav nepieciešams, deputāti balsojot pieņem lēmumu. 
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Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

17 (Laine Baha, Bruno Bahs, Mārtiņš Cimermanis, Vilnis Gailums, 

Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Aivars 

Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Ināra 

Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis, Raitis Ābelnieks, Voldemārs 

Čačs) 

"PRET" -  1 (Jānis Kalniņš) 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

Pieņemt lēmumu Nr. 213 “Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā 

īpašuma “Baznīcas iela 7” Skaistkalnes pagastā nodošanu 

atsavināšanai”. 

 

Sēdes vadītājs Aivars Mačeks ierosina balsot vienā balsojumā par 43., 44., 45., 46., 47., 48., 49., 

50., 51., 52., 53., 54., 55., 56., 57. un 58. jautājumu. 

Deputāti tam piekrīt. 

Lēmumus pieņem ar vienu balsojumu. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

18 (Laine Baha, Bruno Bahs, Mārtiņš Cimermanis, Vilnis Gailums, 

Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Ināra 

Pētersone, Līga Rimševica, Inita Nagņibeda, Jānis Siugalis, Raitis 

Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

 

43.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma Baldones iela 21, Iecavā 

nodošanu atsavināšanai. 

 

NOLEMJ:  pieņemt lēmumu Nr. 214 “Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā 

īpašuma Baldones iela 21, Iecavā nodošanu atsavināšanai”. 

 

 

44.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa “Upeskrasti 1” - 

7, Iecavas pag. nodošanu atsavināšanai. 

 

NOLEMJ:  pieņemt lēmumu Nr. 215 “Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā 

īpašuma – dzīvokļa “Upeskrasti 1” - 7, Iecavas pag. nodošanu atsavināšanai”. 

 

 

45.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma Raiņa iela 3, Iecavā nodošanu 

atsavināšanai. 

 

NOLEMJ:  pieņemt lēmumu Nr. 216 “Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma 

Raiņa iela 3, Iecavā nodošanu atsavināšanai”. 
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46.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa “Cēsinieki” - 4, 

Iecavā nodošanu atsavināšanai. 

 

NOLEMJ:  pieņemt lēmumu Nr. 217 “Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā 

īpašuma – dzīvokļa “Cēsinieki” - 4, Iecavā nodošanu atsavināšanai”. 

 

 

47.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma „Mežirbes”, Vecsaules pagastā 

nodošanu atsavināšanai. 

 

NOLEMJ:  pieņemt lēmumu Nr. 218 “Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma 

“Mežirbes”, Vecsaules pagastā nodošanu atsavināšanai”. 

 

 

48.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa “Mazrempji 4”-2 

Vecumniekos, Vecumnieku pagastā, nodošanu atsavināšanai. 

 

NOLEMJ:  pieņemt lēmumu Nr. 219 "Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma – 

dzīvokļa “Mazrempji 4”-2 Vecumniekos, Vecumnieku pagastā, nodošanu 

atsavināšanai”. 

 

 

49.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma – dzīvokļa Liepu iela 11-8, Vallē, 

Valles pagastā, nodošanu atsavināšanai. 
 

NOLEMJ:  pieņemt lēmumu Nr. 220 “Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma – 

dzīvokļa Liepu iela 11-8, Vallē, Valles pagastā, nodošanu atsavināšanai”. 

 

 

50.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa “Misas Kūdra 6”-7 Misā, 

Vecumnieku pagastā, nodošanu atsavināšanai. 
 

NOLEMJ:  pieņemt lēmumu Nr. 221 “Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma – 

dzīvokļa “Misas Kūdra 6”-7 Misā, Vecumnieku pagastā, nodošanu 

atsavināšanai”. 

 

 

51.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma – dzīvokļa Sporta ielā 7-4, 

Vecumniekos, Vecumnieku pagastā, nodošanu atsavināšanai. 

 

NOLEMJ:  pieņemt lēmumu Nr. 222 “Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma – 

dzīvokļa Sporta ielā 7-4, Vecumniekos, Vecumnieku pagastā, nodošanu 

atsavināšanai”. 
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52.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa “Misas kūdra 

1”-6, Misā, Vecumnieku pagastā, nodošanu atsavināšanai. 
 

NOLEMJ:  pieņemt lēmumu Nr. 223 “Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā 

īpašuma – dzīvokļa “Misas kūdra 1”-6, Misā, Vecumnieku pagastā, nodošanu 

atsavināšanai”. 

 

 

53.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma “Anduļas”, Gailīšu pagastā 

nodošanu atsavināšanai. 

 

NOLEMJ:  pieņemt lēmumu Nr. 224 “Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma 

“Anduļas”, Gailīšu pagastā nodošanu atsavināšanai”. 

 

 

54.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma “Anduļu lauks”, Gailīšu pagastā 

nodošanu atsavināšanai. 

 

NOLEMJ:  pieņemt lēmumu Nr. 225 “Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma 

“Anduļu lauks”, Gailīšu pagastā nodošanu atsavināšanai”. 

 

 

55.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma “Kopu lauks”, Gailīšu pagastā 

nodošanu atsavināšanai. 

 

NOLEMJ:  pieņemt lēmumu Nr. 226 “Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma 

“Kopu lauks”, Gailīšu pagastā nodošanu atsavināšanai”. 

 

 

56.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma “Pograničas parka lauks”, Gailīšu 

pagastā nodošanu atsavināšanai. 

 

NOLEMJ:  pieņemt lēmumu Nr. 227 “Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma 

“Pograničas parka lauks”, Gailīšu pagastā nodošanu atsavināšanai”. 

 

 

57.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma – dzīvokļa “Centrs 15”-7, Pastališķi, 

Īslīces pagastā nodošanu atsavināšanai. 

 

NOLEMJ:  pieņemt lēmumu Nr. 228 “Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma – 

dzīvokļa “Centrs 15”-7, Pastališķi, Īslīces pagastā nodošanu atsavināšanai”. 

 

 

58.p. 
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Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma – dzīvokļa Tilta iela 4-5, Bauskā 

nodošanu atsavināšanai. 
 

NOLEMJ:  pieņemt lēmumu Nr. 229 “Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma – 

dzīvokļa Tilta iela 4-5, Bauskā nodošanu atsavināšanai”. 

 

59.p. 

Par Bauskas novada Sociālā dienesta lēmuma “Par pabalsta aizgādnībā esošas pilngadīgas 

personas aizgādnim piešķiršanu” apstrīdēšanu (slēgtā daļa). 

 

(M.P.Šovgeņuka, A.Mačeks, E.Grigorjeva, I.Pētersone, M.Mediņš) 

 

Ziņo: Monika Paula Šovgeņuka. 

Pašvaldībā saņemts fiziskas personas iesniegums, kurā viņa apstrīd Bauskas novada 

pašvaldības iestādes “Bauskas novada Sociālais dienests” lēmumu “Par pabalsta aizgādnībā 

esošas pilngadīgas personas aizgādnim piešķiršanu”. Iesniedzēja apstrīd lēmumu, ar kuru tika 

piešķirts pašvaldības pabalsts aizgādnim no 2025. gada 4. aprīļa. Ar bāriņtiesas 2025. gada 4. 

februāra  lēmumu iesniedzēja tika iecelta par aizgādni pilngadīgai personai. Bāriņtiesa tikai 

4.aprīlī informēja iesniedzēju par tiesībām saņemt pabalstu Sociālajā dienestā, nenorādot, ka tas 

tiek piešķirts no iesnieguma iesniegšanas dienas. Bāriņtiesa 7. februārī lēmumu nosūtīja 

Sociālajam dienestam, tomēr Sociālais dienests neinformēja iesniedzēju par kārtību, kādā 

pašvaldības pabalsts aizgādnim tiek piešķirts. Iesniedzēja pārsūdz lēmumu un lūdz piešķirt 

pabalstu no 4. februāra. Izskatot iesniegumu kopsakarībā ar tam pievienotajiem dokumentiem un 

normatīvajiem aktiem, secināms, ka lēmums ir tiesisks, jo iesniedzēja iesniegumu par 

iesniegumu par pabalsta saņemšanu ir iesniegusi 2025. gada 4. aprīlī  un ar lēmumu iesniedzējai 

pabalsts tika piešķirts ar šo pašu datumu.  

M.Mediņš secina, ka šajā gadījumā cietējs ir iedzīvotājs. M.P.Šovgeņuka: šī kārtība ir 

noteikta pašvaldības saistošajos noteikumos. Bāriņtiesas lēmums ir par to, ka persona tiek iecelta 

par aizgādni, nevis par to, ka tiek piešķirts pabalsts. A.Mačeks jautā, vai tas bija norādīts 

bāriņtiesas lēmumā, persona bija iepazinusies un varēja tai paša dienā iesniegt iesniegumu.  

G.Kalniņš: juridiski viss ir kārtībā, bet arī lēmumā varēja ierakstīt, ka ir tiesības saņemt pabalstu, 

uzrakstot iesniegumu. E.Grigorjeva; bāriņtiesa savā lēmumā to nedrīkst rakstīt, bet persona bija 

iepazīstināta ar tiesībām un pienākumiem. I.Pētersone: jau runājām, ka bāriņtiesā varēja iedot 

iesniegumu, un nogādāt sociālajam dienesta. Jāpapildina saistošie noteikumi, kur to uzliek par 

pienākumu. 

A.Mačeks; izpilddirektoram būs jātiek galā ar šo lietu. 

J.Krievs aizgādņa tiesības un pienākumi ir noteiktas likumā vai tas ir pašvaldības 

M.P.Šovgeņuka atbild, ka tas noteikts civillikumā. A.Mačeks: vai tajā brīdī, kad persona saņēma 

šo lēmumu, tika informēta, ka jāsniedz iesniegums sociālajā dienestā? E.Grigorjeva: formāli tika 

iedots lēmums. A.Mačeks: šeit kārtējo reizi atspoguļojas bāriņtiesas un sociālā dienesta 

nesadarbošanās. Patiesībā tas ir nosodāmi no tāda viedokļa, ka cilvēkam tiesības nav 

izskaidrotas. Šai gadījumā jāskatās, vai ievērota likumdošana. M.Mediņš uzskata, ka cilvēkam 

nav jācieš par pašvaldības neizdarību. A.Mačeks: tās ir emocijas šajā brīdī. Aicina neveidot 

precedentus. 

Vairāk jautājumu nav, deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

16 (Laine Baha, Bruno Bahs, Mārtiņš Cimermanis, Vilnis Gailums, 

Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Inita Nagņibeda, Ināra Pētersone, Līga 
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Rimševica, Jānis Siugalis, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  2 (Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis) 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

Pieņemt lēmumu Nr. 230 “Par Bauskas novada Sociālā dienesta 

lēmuma “Par pabalsta aizgādnībā esošas pilngadīgas personas 

aizgādnim piešķiršanu” apstrīdēšanu”. 

 

 

Sēdi beidz 2025. gada 29. maijā plkst. 11.53. 

 

Nākamā kārtējā domes sēde 2025. gada 19. jūnijā plkst. 9. 

 

Pielikumā:  

1. Bauskas novada domes lēmumi ar pielikumiem uz 96 lp. 

2. 29.05.2025. saistošie noteikumi Nr. 5 uz 8 lp. 

3. 29.05.2025. saistošie noteikumi Nr. 6 uz 5 lp. 

4. 29.05.2025. saistošie noteikumi Nr. 7 uz 34 lp. 

5. 29.05.2025. nolikums Nr. 6 uz 1 lp. 

6. Izglītības iestādes “Vecumnieku Mūzikas un mākslas skola” attīstības plāns uz 15 lp. 

7. Bauskas novada Attīstības programmas 2022.-2028. gadam Investīciju plāns uz 186 lp. 

8. Kultūras mantojuma objekta “Bauskas Amatu māja” darbības stratēģija 2026.-2035. 

gadam uz 39 lp. 

9. Bauskas novada domes priekšsēdētāja vietnieka A.Mačeka izsludinātā darba kārtība uz 4 

lp. 

 

 

 

Sēdes vadītājs      Aivars Mačeks 

 

 

Sēdes protokolētāja     Ligita Jukšinska 


	Sēde sasaukta 2025. gada 29. maijā plkst. 9

